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T.C. 

KARABAĞLAR BELEDİYE BAŞKANLIĞI 

 

 

2025 YILI HAZİRAN AYI MECLİS TOPLANTISI I. BİRLEŞİMİ TUTANAK ÖZETİ 

 

Toplantı Tarihi  : 03.06.2025 Salı 

Toplantı Saati   : 18.00 

Toplantı Yeri   : Karabağlar Belediyesi Meclis Toplantı Salonu 

 

Toplantıda Hazır Olanlar : Emine Helil İNAY KINAY, Abdulvahap BATİHAN, Ahmet CANBAZ, 

Ahmet DEMİRCİ, Ayhan UZUNAY, Bekir KALAYLI, Burcu UĞANTAŞ, Ceren Leyla GÜR ÖNALAN, 

Cihan DEMİR, Derya PALA, Ekim Ulaş BÜYÜKDAĞ, Ezgi AKTAŞ, Fatma KUZU, Fırat EROĞLU, 

Hasan ACAR, İbrahim ULUBAŞ, İnan KARAKOYUN, Kadir DALGIÇ, Kader ERTEMİZ, Kazım 

ERTEN, Kemal ÖZDÖNMEZ, Kerim ÜLGE, Mehmet TÜRKBAY, Murat ÖZMEN, Nedim TOPALOĞLU, 

Nurcan PİRGAN ÇAKIR, Nurdan ŞENKAL UÇAR, Osman SARİ, Ömer ÖKTEN, Rahile YENİ, Selami 

İYİER, Serap EYCE, Serkan YILDIZ, Uğur DURMAZ, Uğur ÖZCAN. 

 

I. OTORUM 

 

 BAŞKAN: Evet değerli meclis üyelerimiz, salonda bulunan değerli konuklarımız, çalışma arkadaşlarımız, 

ekranları başından bizi izleyen sevgili Karabağlar ailemiz, değerli dostlarımız Karabağlar Belediyemiz 2025 yılı 

Haziran ayı meclis toplantısının 1. birleşimine hoş geldiniz. Bugün her zaman olduğu gibi bizi yalnız bırakmayan 

konuklarımız var öncelikle herkese teşekkür ediyoruz. Cumhuriyet Halk Partisi Karabağlar İlçe Başkanımız Sayın 

Volkan GÜRBOĞA hoş geldiniz. Ak Parti Karabağlar İlçe Başkan Yardımcısı Sayın Şehmuz GÜLTEKİN hoş 

geldiniz. Yeniden Refah Partisi Karabağlar İlçe Siyasi İşler Başkanı Mert DEMİRCAN, Sayın Mert DEMİRCAN 

ve Mali İşler Başkanı Sayın Hakan KARAKURT hoş geldiniz. Saadet Partisi Karabağları İlçe Başkan Yardımcısı 

Sayın Celal KARABALIK ve Necati TAĞAÇ hoş geldiniz ve tüm konuklarımız hoş geldiniz. Gündemimizi 

açıyorum. İlk gündem maddemiz Mayıs ayı meclis toplantı tutanaklarında maddi hata olup olmadığının teyidi. Bu 

kapsamda herhangi bir görüş öneri var mı? Teşekkür ediyorum. İkinci gündem maddemiz Belediye Kanunu 

kapsamında personelimizle ilgili bilgilendirmeler. Bu kapsamda kısa bir bilgilendirme yapayım hem değerli meclis 

üyelerimize hem salonda bulunan konuklarımız ve ekranları başında bizi izleyen Karabağlar ailemiz ve 

dostlarımıza. Sayın Hatice GÜMÜŞ vekâleten Kütüphane Müdürlüğü görevine atanmıştır. 5393 sayılı Belediye 

Kanunu’nun 49. maddesi gereği belediye meclisimizin bilgisine sunuyoruz. Aynı zamanda 03.06.2025 tarihi 

itibariyle personel sayılarımız hakkında da bilgi verelim. Memur sayımız 471, sözleşmeli personelimiz 2, işçi 

personelimiz 123, kadrolu işçi personelimiz, geçici işçi personelimiz bugün göreve başlayan arkadaşlarımızla 

birlikte 120, şirket personelimiz 889, Spor A.Ş. 33, toplamda 1.638 çalışma arkadaşımızla beraber Karabağların 58 

mahallesinde eşit, ulaşılabilir ve daha iyi hizmet vermek adına tüm arkadaşlarımızla emek veriyoruz. Katkı veren 

herkese teşekkür ediyorum. Diğer gündem maddemiz meclisçe verilecek önergeler. Yok, tamam, teşekkür 

ediyorum. Birimlerden gelen önergeler, okuyalım lütfen.  

 (67/2025 – 22.02.2007 tarih ve 26442 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe giren Belediye ve 

Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve Standartlarına Dair Yönetmelik hükmü 

çerçevesinde ihdas edilen ve müdürlükler arası dolu/boş olarak aktarımı yapılan kadrolara ilişkin (II) sayılı boş 

kadro değişikliği ve (III) sayılı dolu kadro değişikliği (memur) cetvelleri hakkındaki önerge okunduktan sonra) 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, görüşünüzü alabilir miyim? 

Ömer ÖKTEN: Doğrudan oylanmasını önermekteyiz.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen.  

Fırat EROĞLU: Uygundur. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum buyurun. 

Uğur DURMAZ: Uygundur Sayın Başkan. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. İlgili gündem maddesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Eller 

kalkar) Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, devam edelim lütfen. 

(68/2025 – Belediyemiz adına kayıtlı Vatan Mahallesi 13074 ada 6 parsel 1. kat 5 no.lu (daire) ve 2. kat 7 

no.lu (daire) bağımsız bölümdeki taşınmazların 2886 sayılı Devlet İhale Kanunu’na göre satışının yapılabilmesi 
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için 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 18. maddesinin (e) bendine göre bir karar alınması hakkındaki önerge 

okunduktan sonra) 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, görüşünüz lütfen. 

Ömer ÖKTEN: Doğrudan oylanması uygundur. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU: Uygundur. 

BAŞKAN: Teşekkür ederim. 

Uğur DURMAZ: Uygundur.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. İlgili gündem maddesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Eller 

kalkar) Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, devam edelim lütfen. 

 (69/2025 –  İzmir İl Mili Eğitim Müdürlüğünün 17.04.2025 tarihli ve E.130812784 sayılı yazısı ve İmar ve 

Şehircilik Müdürlüğünün 28.05.2025 tarih, E.361492 sayılı yazısına istinaden 1/1000 ölçekli 4. Etap Karabağlar-

Günaltay Mahalleleri ve Civarı Uygulama İmar Planı’nın İzmir 5. İdare Mahkemesinin 2024/552 E. sayılı dosyası 

ile açılan davada, mahkemenin yürütmeyi durdurma kararı vermesi ve ayrıca 4. etap plan sınırları içinde yer alan 

mevcut okul binalarının yıkım kararlarının bulunması sebebiyle yeni okul binalarının acele yapılabilmesi için 

Karabağlar ilçesi, Barış Mahallesi, 34050 ada 5, 6 parseller ve 33842 ada 7 parsel, Cennetoğlu Mahallesi, 10486 

ada 1 parsel ve 31734 ada 1, 2, 3, 4, 5, 6 ve 8 parsel, Çalıkuşu Mahallesi, 30504 ada 10 parsel, Günaltay Mahallesi, 

34066 ada 1 parsel, Yunus Emre Mahallesi, 34049 ada 12 ve 13 parseller, Karabağlar Mahallesi 30782 ada 1, 2, 3 

ve 12 parsel ile Uğur Mumcu Mahallesi 10571 ada 1 parselin imar planında “Eğitim Tesisleri Alanı” olarak 

belirlenmesine ilişkin Belediyemizce hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı önerisi ve plan açıklama 

raporunun karara bağlanması hakkındaki önerge okunduktan sonra) 

 BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, görüşleriniz lütfen. 

Ömer ÖKTEN: Efendim acil koduyla 15 dakika ara verip İmar, Plan ve Bütçe Komisyonunda 

görüşülmesine pardon İmar Komisyonunda görüşülmesini önermekteyiz.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU: Sayın Başkan, tabii bu 4. etapta hem kamuoyunun hem de Belediyemizin bildiği gibi bir 

yürütmeyi durdurma kararı çıktı. Burada da ilgili madde de tarihler ve bu konuyla ilgili kapsayan mahalleler de 

açık bir şekilde belirtiliyor. Tabii bu mağduriyetten dolayı da bu okullarla ilgili de inşaat süreçleriyle ilgili sıkıntılar 

yaşanıyor. Ben şunu aslında size soru sormak istiyorum bu konuyla ilgili. Bu davaları açan kişilerin bizim 

belediyemizle bir ilişkisi var mıdır? Şu an bizim belediyemize çalışan kişiler açmış mıdır bu davaları? Bunu önce 

bir kamuoyuna da bilgilendirmeniz gerekiyor birincisi bu. Bu mağduriyeti şu an Karabağlarda yaşayan binlerce 

insan bu mağduriyeti yaşıyor paylaşıyor aynı Milli Eğitim Müdürlüğünün yaşadığı gibi. Bu konuda bizi 

bilgilendirmenizi istiyorum, meclisimizi. Bu davaları kim açmıştır? Şu an bizim belediyemiz çalışıyor mu bu 

kişiler? İkincisi de Ömer Bey'in önerisi komisyonlara sevk edilip ara verilmesi, ben hatta uygun görürseniz ek 

gündemdeki 1.1’i de okuduktan sonra meclise ara verelim ara verdiğimizde hem oradaki gündem maddesinde Plan 

Bütçe’ye sevk edersek onu da aynı anda eş zamanlı bir şekilde 10 dakika içerisinde hepsinin kararını almış oluruz, 

teşekkürler. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, görüşünüzü alabilir miyim? 

Uğur DURMAZ: Sayın Başkanım Fırat Bey'in söylediği gibi Fırat Beye katılıyoruz. Cumhur İttifakıyla 

aynı görüşteyiz. 

BAŞKAN: Tamam, teşekkür ediyorum. İlgili gündem maddesinin İmar Komisyonumuza havalesi, acil 

koduyla havalesi hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Eller kalkar) Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, diğer gündem maddesine geçelim lütfen. Ek maddelerimiz, buyurun 

lütfen. 

(70/2025 – Belediye meclisimizin 02.12.2014 tarih ve 153/2014 sayılı kararı ile kardeş şehir ilişkisi kurulan 

Adıyaman ili Besni İlçesi Şambayat Beldesinin Vidanjör ihtiyacının karşılanması amacıyla Belediyemizin taşınır 

kayıtlarında bulunan 35 EU 717 plakalı Ford Cargo 1833 DC Vidanjör Temizlik Kamyonunun, 5393 sayılı 

Kanunu’nun 75. maddesi uyarınca, Muhasebat Genel Müdürlüğü Genel Tebliği (Sıra No:32) Taşınırların Geçici 

Tahsisi konulu Genel Tebliği kapsamında adı geçen belediyeye geçici olarak tahsisi ile tahsise ilişkin tarafların 

yükümlülükleri ve diğer hususların belirlendiği ekli protokolü imzalama yetkisinin Karabağlar Belediye Başkanına 

verilmesi hakkındaki önerge okunduktan sonra)  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, görüşünüz lütfen. 

Ömer ÖKTEN: Efendim acil koduyla Plan ve Bütçe Komisyonunda görüşülmesi uygundur. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU: Uygundur. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum 

Uğur DURMAZ: Uygundur Sayın Başkan. 
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BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. İlgili gündem maddesinin acil koduyla Plan Bütçe Komisyonu’na 

havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Eller kalkar) Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU: Başkanım şu an ara vermemiz gerekiyor. 

BAŞKAN: Tamam.  

Fırat EROĞLU: Arayı verelim.  

BAŞKAN: Tamam başka gündem maddemiz var mı? Teşekkür ediyorum. Komisyonlarımızın havale 

edilen konuları görüşmesi ve tekrar meclisimize devam etmek üzere bir 15 dakika ara veriyoruz, teşekkür 

ediyorum.  

 

II. OTORUM 

 

BAŞKAN: Komisyonlarımız çalışmasını tamamladı. Dışarıda bulunan meclis üyelerimiz varsa 1-2 dakika 

daha bekliyoruz, ondan sonra 2. oturumumuza devam edeceğiz. Değerli meclis üyelerimiz, salonda bulunan 

çalışma arkadaşlarımız, salonda bulunan değerli konuklarımız, ekranları başından bizleri izleyen Karabağlar 

ailemiz, sevgili dostlarımız Haziran ayı meclis toplantımızın 2. oturumunu açıyorum. Komisyonlara havale 

ettiğimiz 69/2025 ve 70/2025 numaralı önergelerimiz komisyonlarımızca değerlendirildi, sonuçlandırıldı. Gündeme 

ilave olarak alınması hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Eller kalkar) Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Her iki komisyon raporu da oy birliği ile geldi. Gündeme aldığımız için her iki 

komisyon raporunun da komisyonlardan geldiği hali ile kabulü hususunu… Her hangi bir değerlendirme var mıdır? 

Ömer ÖKTEN: Uygundan efendim. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. 

Fırat EROĞLU: Uygundur. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. 

Uğur DURMAZ: Uygundur. 

 (69/2025 – İzmir İl Mili Eğitim Müdürlüğünün 17.04.2025 tarihli ve E.130812784 sayılı yazısı ve İmar ve 

Şehircilik Müdürlüğünün 28.05.2025 tarih, E.361492 sayılı yazısına istinaden 1/1000 ölçekli 4. Etap Karabağlar-

Günaltay Mahalleleri ve Civarı Uygulama İmar Planı’nın İzmir 5. İdare Mahkemesinin 2024/552 E. sayılı dosyası 

ile açılan davada, mahkemenin yürütmeyi durdurma kararı vermesi ve ayrıca 4. etap plan sınırları içinde yer alan 

mevcut okul binalarının yıkım kararlarının bulunması sebebiyle yeni okul binalarının acele yapılabilmesi için 

Karabağlar ilçesi, Barış Mahallesi, 34050 ada 5, 6 parseller ve 33842 ada 7 parsel, Cennetoğlu Mahallesi, 10486 

ada 1 parsel ve 31734 ada 1, 2, 3, 4, 5, 6 ve 8 parsel, Çalıkuşu Mahallesi, 30504 ada 10 parsel, Günaltay Mahallesi, 

34066 ada 1 parsel, Yunus Emre Mahallesi, 34049 ada 12 ve 13 parseller, Karabağlar Mahallesi 30782 ada 1, 2, 3 

ve 12 parsel ile Uğur Mumcu Mahallesi 10571 ada 1 parselin imar planında “Eğitim Tesisleri Alanı” olarak 

belirlenmesine ilişkin Belediyemizce hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı önerisi ve plan açıklama 

raporunun oy birliği ile kabulüne ilişkin İmar Komisyonu Raporu) 

 70/2025 – Belediye meclisimizin 02.12.2014 tarih ve 153/2014 sayılı kararı ile kardeş şehir ilişkisi kurulan 

Adıyaman ili Besni İlçesi Şambayat Beldesinin Vidanjör ihtiyacının karşılanması amacıyla Belediyemizin taşınır 

kayıtlarında bulunan 35 EU 717 plakalı Ford Cargo 1833 DC Vidanjör Temizlik Kamyonunun, 5393 sayılı 

Kanunu’nun 75. maddesi uyarınca, Muhasebat Genel Müdürlüğü Genel Tebliği (Sıra No :32) Taşınırların Geçici 

Tahsisi konulu Genel Tebliği kapsamında adı geçen belediyeye geçici olarak tahsisi ile tahsise ilişkin tarafların 

yükümlülükleri ve diğer hususların belirlendiği ekli protokolü imzalama yetkisinin Karabağlar Belediye Başkanına 

verilmesine ilişkinin oy birliği ile kabulüne ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu okunduktan sonra) 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Komisyonlara havale edilen her iki önergeyi 69/2025 ve 70/2025 numaralı 

önergelerin komisyonlardan geldiği haliyle, oybirliği ile kabulü hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

(Eller kalkar) Etmeyenler? (El kalkmaz) Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Komisyonlara havale 

edilip sonuçlanmayan önergeler. Görüşünüzü alabilir miyim? 

Ömer ÖKTEN: 6.1’den başlayıp 6.25 dâhil olmak üzere aynı komisyonlara havalesi uygundur.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU: Uygundur. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. 

Uğur DURMAZ: Uygundur. 

 (62/2024)- Halk arasında sosyete pazarı olarak adlandırılan kıyafet, aksesuar, ev tekstili ve ayakkabı gibi 

ürünlerin satıldığı bir pazarın haftada bir gün Kibar Kapalı Pazaryerinde uygulanabilir hale getirilebilmesi için 

gerekli çalışmanın yapılması hk. (Pazaryerleri – Esnaf Komisyonu) 

 (65/2024)- Mobilya sektörüne emek vermekte olan mobilya ustaları ve yetişmekte olan engelli ustaların 

başta kentin ihtiyacı olan engellilere ait kent mobilyaları ve günlük yaşamlarında ihtiyaçları olan engelsiz 
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mobilyaları üretmeleri için gerektiğinde ilgili kurumlardan da destek alınarak gerekli çalışmanın yapılması hk. 

(Esnaf – Engelliler Komisyonu) 

 (94/2024)- İlçemiz sınırlarında sokakta yaşayan evcil sahipsiz köpeklerin, mahalle muhtarları ve hayvan 

sever STK’lar ile yürütülecek ortak bir çalışmayla bakım evlerinde rehabilite işlemleri devam eden süreçte 

sahiplendirilmesine yönelik bir çalışma yapılması için Sayın Meclis Heyetince bir karar alınması hk. (Hayvan 

Hakları – Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri Komisyonu) 

 (95/2024)- İlçemizin tarihi ve kültürel değerlerinin belirlenmesi ve bu değerlerin bir bütün olarak ele 

alındığı kültürel bir haritalandırmanın yapılması, ilçemizin kültürel kimliğini güçlendirecek ve tanıtımına katkı 

sağlayacak aynı zamanda turizm potansiyelini de artırarak, yerel ekonomiye olumlu etkilerde bulanacağından 

gerekli çalışmaların yapılması için Sayın Meclis Heyetince bir karar alınması hk. (Kültür, Turizm ve Sanat – 

Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri Komisyonu) 

 (114/2024)- İlçemizde dijital bağımlılıkla mücadele konusunda farkındalığı arttırmak, konu ile ilgili 

eğitimler ve diğer çalışmaların planlanması için Sayın Meclis Heyetince bir çalışma yapılması hk. (Bağımlılıkla 

Mücadele - Burs ve Eğitim Komisyonu) 

 (118/2024)- İlçemizde gece kreşi ve gece bakım evi uygulamasının başlatılması adına Sayın Meclis 

Heyetince bir çalışma yapılması hk. (Burs ve Eğitim – Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri Komisyonu) 

 (128/2024)- İlçemizde su baskını yaşanan bölgelerin tespit edilerek yoğunluğun ve baskının olduğu 

bölgelerde çalışma ve iyileştirme yapılarak su baskınlarını önlemek üzere gerekli çalışmaların yapılması hk. 

(Dirençli Kentler – Çevresel Sürdürülebilirlik – İmar Komisyonu) 

 (130/2024)- İlçemizdeki muhtarlarımıza, kız çocuklarının okula gönderilmesi, risk altındaki kadınların 

toplumsal hizmetlere ulaşması, kadın haklarının korunması gibi konularda bilgilendirme seminerlerinin yapılması 

hk. (Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri – Burs ve Eğitim Komisyonu) 

 (133/2024)- İlçemizde yaşayan ileri yaştaki hemşerilerimiz için sağlıklı yaş almalarına destek olmak 

amacıyla solunum yolları hastalıkları ile ilgili olarak bilinçlendirilme ve çevresel koşullarının bu duruma etkisinin 

araştırılması için bir çalışma yapılması hk. (Sağlık – Çevresel Sürdürülebilirlik Komisyonu) 

 (134/2024)- İlçemizde yaşayan sahipsiz köpek popülasyonunun halk ve çevre sağlığını olumsuz 

etkilemesini önlemek, mevcut hayvan sağlığı merkezi kapasitesini doğru kullanabilmek ve amacıyla hayvan 

sağlığının bütüncül bir anlayışla korunmasını sağlamak adına gönüllü ağı kurulması için bir çalışma yapılması hk. 

(Hayvan Hakları – Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri Komisyonu) 

 (135/2024)- İlçemizde yaşayan şiddete maruz kalmış kadınların ve çocukların madde bağımlılığı gibi kötü 

alışkanlıklara yönelmemesi yönünde psikolojik danışmanlık hizmetinin sağlanması yönünde bir çalışma yapılması 

hk. (Toplumsal Cinsiyet Eşitliği – Bağımlılıkla Mücadele Komisyonu) 

 (10/2025)- Ferdi TAYFUR isminin ve hatırasının yaşatılması adına ilçemizde uygun olan bir yere adının 

verilmesi için Meclis Heyetince bir karar alınması hk. (İmar – Kültür, Turizm ve Sanat - Çevresel Sürdürülebilirlik 

–  Hukuk Komisyonu)   

 (13/2025)- İlçemiz sınırları dâhilinde emeklilerimiz için, içinde küçük bir kitaplığın da olduğu emekliler 

kıraathanesinin kurulması ile ilgili Sayın Meclis Heyetince bir karar alınması hk. (Kültür, Turizm ve Sanat - 

Muhtarlar ve Mahalle Meclisleri –  Esnaf Komisyonu) 

 (20/2025)- Gediz A.Ş.'nin 23.10.2024 tarih ve 3900432392-152008 sayılı yazısı ekinde Belediye 

Başkanlığımıza sunulan Karabağlar ilçesi, Aydın Mahallesi, 25.07.2013 tarih ve 28718 sayılı Resmi Gazete’de 

riskli alan ilan edilen alanda, 30241 ada 3 parseldeki bina altı trafonun kaldırılarak parselin doğusunda kamuya 

terkli alanda kalan ve yürürlükteki imar planlarında "Park Alanı" kullanımına ayrılan alanda 6.00 m. x 4.00 m.=24 

m² ebatlarındaki 1 adet "Trafo Alanı"nın ayrılmasına ilişkin Bakanlığın 351075984 teklif numaralı 1/1000 ölçekli 

uygulama imar planı değişikliği önerisi ve açıklama raporunun incelenerek karara bağlanması hk. (İmar - Çevresel 

Sürdürülebilirlik Komisyonu) 

 (23/2025)- Gediz A.Ş.'nin 23.10.2024 tarih ve 3900432392-152008 sayılı yazısı ekinde Belediye 

Başkanlığımıza sunulan Karabağlar ilçesi, Aydın Mahallesi, 313 ada 249 parselin doğusunda, 4284 Sokak ve 4274 

Sokak kesişimindeki kamuya terkli alanda kalan ve yürürlükteki imar planlarında "Park Alanı" kullanımına ayrılan 

alanda 6.00 m. x 4.00 m.=24 m² ebatlarındaki 1 adet "Trafo Alanı"nın ayrılmasına ilişkin Bakanlığın 351075960 

teklif numaralı 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği önerisi ve açıklama raporunun incelenerek karara 

bağlanması hk. (İmar - Çevresel Sürdürülebilirlik Komisyonu) 

 (24/2025)- Gediz A.Ş.'nin 23.10.2024 tarih ve 152014 sayılı yazısı ekinde Belediye Başkanlığımıza 

sunulan; Karabağlar ilçesi, Muammer Akar Mahallesi, 6205 ada, 26 parselin doğusunda, 291/1 Sokak ve 292 

Sokak kesişimindeki kamuya terkli ve yürürlükteki imar planında "Park Alanı" olarak ayrılan alanda 6.00 m. x 4.00 

m.=24 m² ebatlarında 1 adet "Trafo Alanı" belirlenmesine ilişkin Bakanlığın 351076008 teklif numaralı 1/1000 

ölçekli uygulama imar planı değişikliği önerisi ve açıklama raporunun incelenerek karara bağlanması hk. (İmar – 

Çevresel Sürdürülebilirlik Komisyonu) 
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 (34/2025)- “Kadın İsterse Her Yeri Cennet Yapar Hatıra Ormanı” oluşturulması için Meclis Heyetince bir 

karar alınması hk. (Çevresel Sürdürülebilirlik – Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonu) 

 (36/2025)- Yerel pazaryeri ve etkinlikler adı altında genç girişimcilere yer vererek tanıtım ve çalışmalar 

yapılması için Meclis Heyetince bir çalışma yapılması hk. (Pazaryerleri – Burs ve Eğitim – Gençlik ve Spor 

Komisyonu) 

 (37/2025)- Belediyemizin genç girişimcilere hem yerel kaynakları etkili bir şekilde kullanmalarını 

sağlamak hem de sürdürülebilir iş modelini oluşturmalarına yardımcı olmak adına çalışmaların yapılabilmesi için 

Meclis Heyetince bir çalışma yapılması hk. (Esnaf – Burs ve Eğitim – Gençlik ve Spor Komisyonu) 

 (38/2025)- Avrupa ülkelerinin miraslarını ortak bir kültürel mirasa nasıl katkı sağladığını göstermek için 

başlatılan “Avrupa Konseyi Kültür Rotaları” kapsamında iyi uygulama örneklerinin görülmesi ve rotalara entegre 

olma seçeneklerinin ortaya konularak değerlendirilmesi için Meclis Heyetince bir çalışma yapılması hk. (Avrupa 

Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonu) 

 (39/2025)- Aramızdan ayrılan kıymetli sanatçımız Edip AKBAYRAM’ın Karabağlar ilçemizde adının 

yaşatılması için Meclis Heyetince bir karar alınması hk. (İmar – Hukuk Komisyonu) 

 (51/2025)- Aramızdan ayrılan usta sanatçımız Volkan KONAK’ın adının Karabağlar ilçemizde yaşatılması 

için Meclis Heyetince bir karar alınması hk. (İmar – Kültür, Turizm ve Sanat Komisyonu) 

 (52/2025)- İlçemizde yaşayan engelli ve özel gereksinimli vatandaşlarımıza mahallelilerinde 

ikametgâhlarına yakın bölgede uygun bulunan yerlere araçları için park yeri açılması için Meclis Heyetince bir 

karar alınması hk. (İmar – Engelliler Komisyonu) 

 (53/2025)- Belediyemi meclisimizce daha önce alınan karar gereği pazarcı esnafından katı atık toplama 

bedeli alınmaya başlanmış olup, meclisimizce alınan katı atık toplama ücret tarifelerinin yeniden değerlendirilmesi 

yönünde Meclis Heyetince bir çalışma yapılması hk. (Plan ve Bütçe – Esnaf ve Pazaryerleri Komisyonu) 

 (66/2025) –  İlçemiz sınırları içerisinde bulunan Tırazlı ve Kavacık Mahallesi bölgesinde bisiklet, dağcılık, 

kaya tırmanışı, atçılık, motofest festivalleri, off road ve motokross pistleri, otomobil sporları tırmanma yarışı, 

engelsiz park ve yaşam alanları, kısa süreli konaklama, seyir terasları, kafe ve restorantlar yapılarak bu bölgenin 

spor alanlarına kazandırılması hk. Gençlik ve Spor – Çevresel Sürdürülebilirlik – Engelliler – Kültür, Turizm ve 

Sanat komisyonu) 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. 6.1 ve 6.25 dâhil komisyonlarımıza havale edilip sonuçlanmayan 

önergelerin ilgili komisyonlara tekrar havalesi hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Eller kalkar) 

Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Bu kapsamda Haziran ayı meclis 

oturumumuzda ilgili gündem maddelerimizi tamamladık, dilek ve temenniler bölümündeyiz. Görüş vermek isteyen 

meclis üyemiz var mı? Görebilir miyim? teşekkür ediyorum, buyurun lütfen.  

Ahmet DEMİRCİ: Değerli Başkan, değerli meclis üyeleri, 27 Mayıs darbesinin ülkemizde getirmiş 

olduğu üç tane büyük devlet adamının ölüm yıldönümü dolayısıyla onları yâd etmek istiyorum. Hasan 

POLATKAN, Fatin Rüştü ZORLU, Adnan MENDERES'i rahmetle, minnetle anıyorum. Bu da bizim 

unutamayacağımız olaylardan bir tanesi. Bunu unutmayacağız. Herkese hayırlı akşamlar diliyorum. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Rahile Hanım, buyurun lütfen. 

Rahile YENİ: Sayın hazirun, bu ay içerisinde 5 Haziran Dünya Çevre Günü ve 17 Haziran Dünya 

Çölleşme ve Kuraklıkla Mücadele Günü vesilesiyle söz almış bulunuyorum. Bu iki anlamlı günün bizlere bir 

gerçeği bir kez daha hatırlatıyor: Doğa sabırla beklemeyi ve biz artık bu bekleyişe cevap vermek zorundayız. 

Özellikle İzmir'le ilgili konuşmak istiyorum. İzmir, doğası, tarımı, zengin biyoçeşitliliği ve kadim tarihiyle bir 

yaşam alanı olduğu kadar çevresel tehditlere karşı da kırılgan bir kenttir. Geniş tarım ovalarımız, Gediz ve Küçük 

Menderes havzalarımız hem gıda üretiminin hem de ekosistemimizin temelidir. Ancak bu havzalar yanlış tarım 

uygulamaları ve kontrolsüz atıklarla kirleniyor, kuruyor ve tükeniyor. Gediz Deltası, binlerce kuş türüne ev 

sahipliği yaparken aynı zamanda susuzlukla mücadele ediyor. Küçük Menderes Ovasında yeraltı su seviyeleri her 

geçen gün daha da düşüyor. İklim krizi kapımızda değil, evimizin içindedir artık. Kuraklık artık İzmir'in uzak bir 

geleceği değil, her yaz daha da yakıcı hale gelen bugünüdür. İzmir barajının doluluk oranları her geçen yıl daha da 

düşmektedir. Eğer doğayı korumak istiyorsak kalkınmayı çevreyle çatışmak yerine çevreyle uyumlu hale getirmek 

zorundayız. Bugün atacağımız her adım, gelecekte çocuklarımızın toprağa dokunma, suya erişme, sağlıklı gıda 

tüketimi hakkını belirleyecektir. Bu vesileyle doğa için mücadele eden tüm yurttaşlarımızın, yerel 

yönetimlerimizin, çiftçilerimizin, gençlerimizi saygıyla selamlıyor, Çevre Günü ve Çölleşme ile Mücadele 

Günü'nün sadece bir farkındalık yaratmakla kalmayıp kalıcı politikalara dönüşmesini temenni ediyorum. 

BAŞKAN: Teşekkür ederiz, buyurun lütfen. 

Fırat EROĞLU: Sayın Başkan, Rahile Hanıma çevreye çektiği dikkatten dolayı teşekkür ederim ve 

temennisine de katılıyorum. Bu temenniyi muhtemelen sizlere yaptı. Çünkü biliyorsunuz 101 hektar alanda bir 

ağaçlandırma alanımız var. Bu ağaçlandırma alanı, siz yüksek çevre mühendisi olarak kurban hayvan pazar yeri 

yapmayı tercih ettiniz. Ağaç yapmak, ağaç fidanları dikmek yerine ki bu bizi çok rahatsız etti. Aynı şekilde Rahile 
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Hanımı da rahatsız etmiş ki, o da size böyle bir temennide bulunuyor. Sizden ricamız, ağaçlandırma sahalarımızı 

amacına uygun, niteliğine uygun bir şekilde kullanalım. Tabii iyi ki yüksek çevre mühendisisiniz ki bunun daha 

çok farkında olmanız gereken bir mezuniyetiniz var ve mesleğiniz var. Ama tabii aldığınız idari kararlar maalesef 

söylemler ve kendinize göre duruşunuzla hiçbir şekilde uyuşmuyor tabii. İkinci bir husus Sayın Başkan, Atatürk 

Gençlik Spor Merkezimiz var. Şimdi burada Karabağlarda 34 tane amatör spor kulübümüz var. Yıllardır bu amatör 

spor kulüpleri bu tesise kavuşmak istiyor, yıllardır. Ki yanılmıyorsam normalde işin bitim tarihi 2023 yılıydı ve 

yanılmıyorsam ki belediyenin hak ediş raporlarında da bu sabittir, bu tesis zaten siz göreve geldiğiniz zaman %90 – 

95 seviyesinde olan bir tesisti. Yani 2024 Nisan ayında bu tesis bitmişti. Bugün geldiğimiz nokta, 2025’in Haziran 

ayındayız ve hâlâ açılış yapılmadı Sayın Başkan. Tabii ben anlıyorum sizleri de. Burası kulüplerin yararına, 

gençlerimizin yararına olacak bir tesis. Benzinlik olsaydı bugün açardınız, ticarethane olsaydı açardınız. Ama biz 

belediye olarak, kurum olarak kimlere hitap ediyorsak ki normalde kime hitap ettiğimiz kanun çerçevesinde belli 

burası bir ticarethane değil, Karbel ve Spor A.Ş. bizim belediyemizin iştirak şirketleri fakat kamu yararına 

çalışması gereken iştirak şirketleri, biz de halka hizmetle yükümlüyüz Karabağlar Belediyesi olarak. Fakat 

maalesef ki maalesef, işte gençlerimize yönelik tesis yüzme havuzu var, futbol sahası var, basket sahası var. 

Bildiğim kadarıyla geniş bir alan. Burada müsabakalar olacak, gençler burada, kulüpler burada antrenmanlarını 

yapacak. Ama tabii bundan bir ticari gelir elde edemeyeceksiniz ama halkımız mutlu olacak. Halkın ihtiyacı var, 34 

tane amatör spor kulübünün ihtiyacı var. Onlar bekliyor, tesisleri yok ve biz gençlerimizi kazanmak istiyoruz. 

Şimdi biz insanları eleştirebiliriz. İşte bir takım suça karışabilir insanlar. Fakat onları eleştirirken de kendimizi de 

eleştirmemiz gerekiyor. Eğer biz o insanlara sosyalleşebileceği veya yeteneklerini sergileyebileceği alanları bir 

kamu kurumu olarak yaratmazsak, önüne geçersek, insanlar da bu hak mahrumiyetinden dolayı ilgili alanlardaki 

branşlardaki yeteneklerini sergileyememekten dolayı boşlukta kalabiliyor. Ve biz bu insanları kazanmamız 

gerekiyor ve gençlerimiz yetişiyor. 500.000 nüfuslu bir ilçedeyiz Sayın Başkan. İzlanda’nın nüfusu 390.000 ve 

İzlanda bir ülke. Bizim nüfusumuz 500.000. Gençlerimiz bekliyor, spor kulüpleri bekliyor, aileler bekliyor. Yani 

eğer siz diyorsanız ki benim vaktim yok, yerinize bakan işte Kadir Bey olur, Ömer Bey olur, Vahap Bey olur, kim 

bakıyorsa yerinize o gün alalım bir kurdele, makas, gidelim. Ezgi Hanım olur, açılışı yapalım. Biliyorum benzinlik 

olmadığı için çok dikkatinizi çekmiyor sizin ama Karabağlar halkının dikkatini çekiyor ve Karabağlar halkının 

ihtiyacı Sayın Başkan. Şimdi geçen mecliste bir diyalog yaşadık. Siz burada sunum yaptınız. Tabii ben orada da 

bahsettim. Orada yaptığınız bir yıl içinde yaptığınız sunumlarla ilgili yani %70 – 75’i tek tek de inceleriz, olmayan 

şeyler. Ama biz tabii ki de gördük, izledik, hayrete düşmedik. Çünkü artık hayrete düşecek duygularımızı 

Karabağlar Belediyesine girince yitiriyoruz. Artık hayrete düşmekten, şaşkınlık yaşayamıyoruz. Şimdi siz dediniz 

ki, kendiniz dile getirdiniz, konuyu açtınız. Denetim komisyonundan bahsettiniz, işte aktivitelerden, çocuk 

şenliklerinden bahsettiniz. Ben… Bu arada şey dediniz, “Mükerrer fatura yok belediyemizde,” dediniz. Ben de size 

söyledim. Tutanaklara da geçti, belediyenin web sitesinde de yayınlandı. Söyledim, ben adım Fırat EROĞLU 

olarak dedim ki size, tutanaklara da geçmesini istiyorum. Eğer bu belediyede bir tane mükerrer fatura yoksa bakın 

ben sözümün arkasındayım. 09.05.2025’te söyledim. Bugün de tekrarlıyorum. Ben meclis üyeliğinden istifa 

edeceğim. Ama size de sordum, siz cevap vermediniz. Yani araya benzinlik mi katayım, işte pazar yerini market 

yapacağız öyle bir şey mi katayım ilginizi çekmek için? Ne yapayım bilmiyorum. Hani böyle dikkatinizi çekmek 

için. Siz bu konuya cevap vermediniz. Dedim ki size ben istifa edeceğim ya, sözüm söz mükerrer fatura yoksa ben 

istifa edeceğim. Siz Emine Helil İNAY KINAY olarak, siz mükerrer fatura varsa, bir tane varsa siz istifa edecek 

misiniz? Tekrar soruyorum. Bir ay zaten geçti. Düşünmüşsünüzdür, araştırma yapmışsınızdır ki bilmiyorsanız da 

belki bazı şeyler öğrenmişsinizdir. Bunu tekrar soruyorum size Emine Hanım. Ne yapacaksınız? Teşekkürler. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Söz almak isteyen meclis üyemiz var mı? Buyurun lütfen. 

Hasan ACAR: Sayın Başkan, Sayın Divan, değerli meclis üyeleri, öncelikle geçen hafta Rahmeti 

Rahman’a uğurladığımız Savaş Bey’in annesi için başsağlığı diliyorum. Kendisine ve ailesine sabırlar diliyorum. 

Mecbure Hanım’ın, Allah rahmet eylesin ve daha sonra da 3 gün sonra kutlayacağımız Kurban Bayramımızın tüm 

İslam âlemine, Karabağlar halkına hayırlar getirmesini diliyorum. Esenlikler diliyorum, hayırlı akşamlar.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyoruz. Buyurun lütfen. 

Uğur DURMAZ: Sayın Başkan, değerli üyeler, önümüzdeki günlerde kutlayacağımız Kurban Bayramı 

vesilesiyle şimdiden tüm İslam âleminin Kurban Bayramı’nı kutluyorum. Kesilecek kurbanların da hayırlara vesile 

olmasını niyaz ediyorum. Sayın Başkan, değerli üyeler, daha önceden belirtilen bu kurbanlarla ilgili kesim 

yerlerini, vatandaşlarımızın lütfen bunlarla ilgili bu kesim yerlerinde kurbanlarının kesilmesini, orada 

kestirmelerini önemle rica ediyorum. Bir de Sayın Başkan bununla ilgili tabii biliyoruz, belediye, Büyükşehir 

Belediyesi’nde grev var. Bu grevden dolayı İzmir’in bütün semtlerinde hemen hemen çöp dağları birikmekte ve 

Kurban Bayramı’nda da bu çöp dağlarının birikeceğinden veya toplanacağından şu anda emin değiliz. Bununla 

ilgili de vatandaşlarımızın kesecekleri kurbanlarının iç organlarını çoğu çöp konteynırlarına atıyor. Burada da bu 

hijyenle alakalı ve sağlık açısından da büyük tehlike arz edecek. Bununla ilgili de yani ne yapılacak ne yapabiliriz, 

bununla ilgili Büyükşehir Belediyesi ne yapacak, bizim ilçe belediyemiz ne yapacak? Bununla ilgili daha 
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sonrasında bu çöplerin nasıl toplanacağı, nerelere götürülüp imha edileceği de bir muamma şu anda. Ben bununla 

ilgili lütfen bütün vatandaşlarımızın bu konuya önemle duyarlı olmalarını istiyorum. Çünkü bu bizim önümüz yaz 

mevsimi havalar ısındı havalar sıcak, koku oluşacak, hijyenik bakımdan çok büyük tehlikeler, sağlık bakımından 

çok büyük tehlikeler olacağını düşünüyorum. Teşekkür ederim. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Söz almak isteyen meclis üyemiz Kadir Bey, buyurun lütfen. 

Kadir DALGIÇ: Değerli Başkan, kıymetli meclis üyeleri, Haziran ayının ilk 3. haftasının pazar gününe 

denk gelen Babalar Günü için tüm babaların Babalar Gününü kutlamak için söz aldım. Bir çocuğun ilk kahramanı, 

ilk dayanağı, ilk pusulasıdır baba. Koruyan, öğreten, omuz veren, arkasında daima duran; bizlere sevgiyi, vicdanı, 

adaleti ve cesareti öğreten tüm babaların günü ve bu özel günde bir kişiyi daha anmadan geçemeyeceğiz. Bu 

toprakların kaderini değiştiren, bu milletin yolunu aydınlatan büyük bir baba, Mustafa Kemal Atatürk. Sadece bir 

lider değil, hepimize yol gösteren bir baba oldun. Çocuklara en çok sen inandın, gençlere en büyük umudu sen 

verdin. Senin ilkenle büyüyen her evlat, senin ışığında yürüyen bir milletin parçasıdır artık. Babalar Gününde, başta 

kendi babalarımız olmak üzere bize umut, cesaret ve özgürlüğü miras bırakan Atamızı da saygıyla, minnetle, 

sevgiyle anıyoruz. Teşekkür ederim. 

BAŞKAN: Teşekkürler. Buyurun lütfen. 

Serap EYCE: Sayın Başkan. Kıymetli meclis üyelerimiz, hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 

Dünyamızı korumak, çevre bilincini artırmak ve sürdürülebilir bir gelecek inşa etmek amacıyla tüm dünyada 

kutlanan 5 Haziran Dünya Çevre Günü vesilesiyle AK Parti Grubu adına söz almış bulunmaktayım. Bilim 

insanları, dünyada küresel ısınma, kuraklık, iklim felaketleri ve biyolojik çeşitliliğin azalması gibi tehlikelerin 

çevreyle ilgili krizi geri dönülmez noktaya taşıdığını önemle vurgulamaktadır. Yaşanan çevre sorunları nedeniyle, 

dünyanın 2050'ye kadar ortalama 2–3 derece ısınacağı tahmin edilmektedir. Bu ısınma neticesinde tarımsal 

üretimin ve denizlerdeki balıkların azalacağı, gıda krizi, açlık ve iklim göçleri gibi sosyoekonomik birçok olumsuz 

sonucun ortaya çıkacağı öngörülmektedir. İnsanoğlu, kimi zaman bilerek, kimi zaman da farkında olmadan çevreyi 

kirleterek, dünya ve üzerindeki canlı yaşamının geleceğini tehdit etmektedir. Çevre kirliliğiyle mücadelede 

vatandaşlardan yerel yönetimlere, merkezi idareden ailelere kadar toplumun tüm kesimlerine önemli görev ve 

sorumluluklar düşmektedir. Bu sebeplerle, daha yeşil, daha temiz bir Türkiye için ülke genelinde; atık yönetimi, 

iklim dostu teknoloji, enerji kaynaklarının verimli kullanımı, hava, su ve toprak kalitesinin iyileştirilmesi, 

ağaçlandırma kampanyaları ve planlı şehirleşme yönünde önemli çalışmalar hayata geçirilmiştir. Türkiye Yüzyılı 

kapsamında, bugüne kadar 292 millet bahçesi tamamlanmış olup, 242 millet bahçesinin yapımı sürmektedir. 

Tehlikeli atıkların bertaraf edilmesi için mobil atık takip sistemi hayata geçirilmiştir. 2017 yılında başlayan Sıfır 

Atık Projesi sayesinde 552 milyon ağaç kesilmekten kurtarılmış, 256 milyar lira ekonomiye kazandırılmıştır. Millî 

Nefes Yazılımı ile şehirlerin dijital ikizleri üzerinden hava kalitesi değerleri ölçülmekte ve eylem planları 

hazırlanmaktadır. Denizlerimizde müsilajla mücadele kapsamında atık temizleme, denetim ve cezai işlemler 

artırılmıştır. Bugün 531 mavi bayraklı plajla Türkiye, dünya sıralamasında ilk 3 içerisindedir. 11 Kasım 2019'da 

Cumhurbaşkanlığı genelgesi ile Millî Ağaçlandırma Günü olarak ilan edilmiştir. Bugüne kadar Millî Ağaçlandırma 

Günü vesilesiyle yaklaşık 35 milyon fidan dikilmiştir. 10.524 anıt ağaç tescillenip koruma altına alınmıştır. 

Ülkemizde son 22 yılda toplam 7,5 milyar fidanın toprakla buluştuğunu gururla ifade etmek isterim. Bu kapsamlı 

ve kararlı çalışmalar sayesinde Türkiye, Avrupa’da en çok ağaçlandırma yapan ülkeler arasında birinci, dünya 

genelinde ise 4. sırada yer almaktadır. Dünya orman varlığı azalma eğiliminde olmasına karşın, ülkemizde orman 

varlığı %12 artmıştır. Türkiye, son 20 yılda rüzgâr ve güneş enerjisi yatırımlarıyla enerji üretiminde devrim 

niteliğinde bir dönüşüm gerçekleştirmiştir. 2002 yılında %26 olan yenilenebilir enerjinin toplam kurulu güç 

içindeki payı %55’leri aşmıştır. Böylece Avrupa’da ilk 5’e girme başarısını göstermiştir. Jeotermal enerjide 

Avrupa’da 1. dünyada 4. sıradadır. Arıtma tesisleri konusunda da dev yatırımlar yapılmıştır. 2002 yılında sadece 

%35 olan atık su arıtma oranı, bugün %90’ın üzerine çıkmıştır. Türkiye genelinde yaklaşık 1200’den fazla ileri 

biyolojik atık su arıtma tesisi inşa edilmiştir. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın dediği gibi, “Su 

kaynaklarını verimli kullanmak ve doğru yönetmek tercih değil, millî güvenlik meselesidir.” Çünkü su, bu yüzyılın 

en stratejik ve en değerli kaynağıdır. Çevre Kanunu’nda yapılan değişikliklerle sanayiye yönelik çevresel 

denetimler artırılmış, cezalar caydırıcı hâle getirilmiş, çevreyle barışık kalkınma hedefleri somut adımlara 

dönüşmüştür. Türkiye Yüzyılı’nın inşası için çevre konusunda da ilhamını kadim medeniyetimizden alan bir 

anlayışla çabalarımızı sürdüreceğiz. 5 Haziran Dünya Çevre Gününün çevre sorunları konusundaki toplumsal 

farkındalığın artmasına katkı sağlamasını temenni ediyor, gelecek nesillere daha yeşil bir dünya bırakmak için 

insanlığı duyarlı olmaya davet ediyoruz. Teşekkür ederim. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Buyurun lütfen. 

Ömer ÖKTEN: Sayın divan, değerli meclis, iki ünlü edebiyatçımızın ölüm yıl dönümü nedeniyle 

bahsetmek istedim. Nazım Hikmet, 3 Haziran ve Orhan Kemal’in 2 Haziran ölüm yıl dönümü. Bu iki 

edebiyatçımızı saygıyla, sevgiyle, minnetle anmak istedim. Ruhları şad olsun. Başka bir anma daha yapacağım. 

Köy Enstitülerinin kurucusu İsmail Hakkı Tonguç’u 23 Haziran 1960 yılında kaybettik. Onu da özlemle, minnetle, 



 8 / 17 
 

sevgiyle anmak istedim. Mekânı cennet, ruhu şad olsun. Evet, geçmiş olduğumuz geçen dönem birkaç gün önce 19 

Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı’nı kutladık. Coşkuyla kutladık hep birlikte, ulusça. Ancak bir 

yanımız yine buruk kutladığımızı da söylemek istedim. Atatürk, “Bu ülkeyi biz kurduk, siz yaşatacaksınız,” deyip 

gençliğe seslenmiş, aynı zamanda da Gençliğe Hitabesiyle de gençlerin açık bir şekilde güvenini belirtmişti. Ancak 

bugün geldiğimiz noktaya bir bakmak ve gözden geçirmek istedim. Son 5 yılda, 1.750.000 genç üniversiteye 

kaydını yaptığı hâlde, imkânsızlık ve yoksulluk ve pahalılık nedeniyle kaydını sildirmek zorunda kalmış. Fırat Bey 

az önce gençlik meclisiyle, gençlik merkeziyle ilgili, gençlerle ilgili hassasiyetine saygı duyduğumu belirtmek 

isterim. Ancak gençlerin ne hâlde olduğunu da burada hep birlikte gözden geçirmek istedim. Her dört gençten 

birisi, yani 4.676.000 genç ne üniversite mezunu, ne üniversitede okuyor, ne de sistemde. Yani 4.676.000 genç ne 

okuyor, ne çalışıyor. Kayıp, sistemde değil. Üniversite mezunu her dört gençten birisi işsiz. Çalışan gençlerin 

%91’i sendikasız. Üniversite mezunu kadınlar, genç kızlarımızda çalışma oranı %26. Diğerleri yine işsiz. Gençler, 

hukuksuzluk, adaletsizlik, yoksulluk, can güvenliği nedeniyle %75’i yurt dışına çıkmak istiyor. Beyin göçünde 

Afganistan ve Suriye’den sonra 3. sıradayız. Basın özgürlüğü konusunda 4. sıradayız dünyada. Hukuk güvenliğinde 

142 ülkeden 117. sıradayız. Bu resmi rakamlar. Her 100 öğrenciden 75’i hukuka güvenmediğini söylüyor. 10 Yıldır 

özgür olmayan ülkeler statüsündeyiz. Her 10 gençten 6’sı işsiz, yani istihdam dışı ve Avrupa İnsan Hakları 

Mahkemesi’ne başvuru sayısı 47 ülke içinde sadece %36 ile başvuru sadece bizim ülkemizden yapılmış. 47 

ülkeden sadece bizim ülkemizde %36’sı başvuru Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne bizim ülkemizden yapılmış. 

Demek ki insan hakları ihlali de üst düzeyde bir ülkeyiz. Bunun sonucu olarak da ne olmuş? Son birkaç yılda 

10.000 yazılımcı yurt dışına gitmiş. Yani bu yoksul ülkenin okullarında okumuş, bu yoksul ailelerin çocukları 

okutmuş zorlukla ve güçlükle, ancak biz yetiştirdiğimiz bu gençlerimizden faydalanmayıp yurt dışına 10.000 

yazılımcı göndermişiz, gitmiş. 15.000 doktor gitmiş yurt dışına. 10.000 mühendis yurt dışına gitmiş. Yani gençlik, 

gençliğimiz bu hâlde. Bu nedenle tüm kamuoyunun ve meclisimizin dikkatini çekmek istedim. Bu vesileyle Kurban 

Bayramını tüm İslam âleminin kutluyor ve barış ve özgürlükler diliyorum. Herkese iyi günler. 

BAŞKAN: Teşekkür ederiz. Serkan Bey, buyurun lütfen. Başka söz almak isteyen meclis üyelerimizi de 

göreyim. Teşekkür ederim. 

Serkan YILDIZ: Sayın Başkan, kıymetli meclis üyeleri. Öncelikle, gelecek olan Kurban Bayramını tüm 

İslam âlemi ve tüm Karabağlar halkı için kutluyorum. Buradaki tüm meclis üyesi arkadaşlarımızın da, siyaset 

yaptığımız, birlikte yol yürüdüğümüz arkadaşlarımızın da Kurban Bayramı’nı en içten dileklerimle kutluyorum. 

Öncelikle vefat eden annemiz, Savaş abimizin annesinin başsağlığı diliyorum. Ailesine sabırlar diliyorum. Şimdi 

aslında burada muhalefet olmak yerine, burada farklı konuşmalar yapmak yerine, genel bir mizaçla, genel bir bakış 

açısıyla bir noktaya değinmek istiyorum. Meclis üyesi arkadaşımız Fırat Bey’in söylemlerinin karşılığı olmasın 

genel bir söylem olsun bu. Bayrama gireceğimiz günlerde için de bir küslük, bir kırgınlık oluşmasın, bayrama ağız 

tadıyla girelim diye bir sataşmada bulunmayacağım. Lakin, Ömer Hocamızın, Sayın Ömer Hocamızın dediği gibi 

spor ve gençlik binamızın problemlerinden, amatör kulüplerin bu işin bitmesinin bir an evvel finale varmasının 

temennisiyle bulunuyor. Lakin genel bir mizaçla şunu söylemek istiyorum: Ekonominin, enflasyonun, inşaat 

maliyetlerinin 40-45 katlarına kadar çıktığı bir yerde, sözleşmelerin geçen bir önceki mecliste de belirttiğim gibi 

7’inci, 8’inci defa artık yenilenmesi gerektiği bir yerde bunun, bitirmenin mücadelesini verdiğimizi kendisinin de 

farkına varmasını istiyorum. Bu arada benzin istasyonu konusuna gelince, Karabağlar halkının daha önce kendi 

Karabağlar Belediyesi’ne ait olan bir yeri başka bir yeri değil belediyenin kendi mülkünü X firmalarla 

yürütmektense, Karabağlar bütçesine, belediyesine ve halkına hizmet etsin diye yaptığımızı ve vatandaşın 

hizmetine açtığımızı özellikle belirtmek istiyorum. Lakin Fırat Bey’in siyasi düşüncesi ve siyasi görüşü tabii ki 

kendini bağlar saygı duyuyorum. Şimdi Kurban Bayramı zamanına geldik. Sokağa inelim, vatandaşa soralım. 

Şimdi vatandaş kurban kesebilecek mi, bayrama girebilecek mi, çoluk çocuğuna kıyafet alabilecek mi, acaba 

bayramı bayram tadıyla yaşayabilecek mi diye önce bir vatandaşa soralım. Sonrasında genel bir cevap aldıktan 

sonra da aslında kusurla, bir kusur aramak için de söylemiyorum bunu burada ama gel gelelim insanların şu an 

bayram havasında olmadığını, bayramı bayram gibi karşılamadığını, eskilerin dediği gibi "Nerede o eski 

bayramlar" dediği bir zamanı yaşıyoruz. Keşke eskisi gibi olsaydı diyebileceğimiz bayramlar gelseydi diyoruz ama 

eski eskide kaldı artık yeni gündeme bakınca, Diyanet İşleri'nin açıkladığı bir olay var. Diyor ki: “Emekliye zekât, 

fitre verilebilir.” dendiği bir zamanı yaşıyoruz. Emeklinin zekât, fitre alabildiği bir yerde Kurban Bayramını 

kutlamayı bırakın, acaba elektriğimi nasıl öderim, suyumu nasıl öderim, kiramı nasıl öderim de sokakta kalmam 

endişesi var. Mültecilerin 5-6 milyonu bulduğu bir zamanda, kendi halkımızın bu kadar darda, sıkıntıda olduğu bir 

zamanda bence Karabağlar Belediyesi’ni yargılamayı bırakıp genel duruma bir bakıp da ve ülkenin genel 

siyasetini, adaletini, ekonomisini bence konuşmamız gerekiyor. Çünkü konuştuğu her kelimenin, söylediği her 

kelimenin sonu paraya dayanıyor ve maalesef gel gelelim ne belediyemizde ne vatandaşımızda öyle bir para, öyle 

bir bütçe yok. İnşallah bundan sonraki zamanda “nerede o eski bayramlar” demeyeceğimiz yarınları yaşarız da 

bayramı bayram havasında yaşayabileceğimiz günlerin geleceği zamanı bekleyelim diyorum. Herkesin tekrar 

bayramını kutluyorum, herkesi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. +++1.047.31+++ 



 9 / 17 
 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum. Buyurun lütfen. Süreler konusuna da dikkat edersek teşekkür ederim. 

Ahmet DEMİRCİ: Değerli arkadaşımız mültecilerin Türkiye'de 6 milyona ulaştığını söyledi. Şimdi bazı 

konularda ya bilgileri eksik... Mülteciler Türkiye'ye para kazanmak için geliyor, burada da çalışıp 

kazanabiliyorlarsa bizim insanımız da bunu yapabilir. Maalesef az önce Ömer hocam da söyledi, gençlerimiz 

kayıp, 30 yaşında 35 yaşında gençlerimiz hâlâ anne baba parası yiyorlar, maalesef iş beğenmiyorlar. İş konusunda 

iş dünyasında gerçekten çok büyük açık var. Ben mobilyacı sanayisinde olduğum için bir döşemeci ustası 

yetişmiyor, ne bileyim mobilyacı ustası yetişmiyor. Yani 10 sene, bunlar iyi günlerimiz arkadaşlar. Yani 10 sene 

sonra bir mutfak veya başka bir şey yaptıracağınız zaman ustayı mumla arayacaksınız. Gençlerimizin bir an önce 

bu tembellikten kurtulması lazım. Maalesef ondan dolayı bu konuda büyük bir açık var. Yani mülteciler gelip 

kazanabiliyorsa bizim de insanımız kazanabilir. Çalışırsa kazanacağına eminim yani. Teşekkür ediyorum, sağ olun.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, hızlı bir şekilde alalım. 

Ahmet CANBAZ: Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri, öncelikle tüm İslam âleminin bayramını ben de 

kutluyorum. Sayın Başkan, ben Karabağlarla alakalı konuşmak istiyorum, yani genel değil de yerel konuşmak 

istiyorum aslında. Biz önceden burada bayağı temennilerde bulunduk, önergelerimiz oldu. Özellikle mesela şehir 

hastanemiz için otobüs istemiştik Büyükşehir'den. Bunun için bir dönüş sağlanmadı. Artı şu anda bir Dostluk 

Bulvarımız var. Oradan büyük bir şikâyet alıyoruz. Bölgede olduğum için, burası ne zaman açılacak bunun için bir 

bilgi almak istiyoruz. Artı muhtarlarımızdan mazgallarla alakalı ilaçlamayı durdurulmuş zannediyorsam. Önümüz 

bayram, onların ilaçlaması olacak mı? Yani buna benzer sorunlarımız var. Bence bazen Karabağlara dönsek çok 

güzel şeyler yaparız. Yani genele değil de yerele baksak daha iyi olur diyorum. Saygılar sunuyorum, sağ olun. 

BAŞKAN: Teşekkürler, buyurun lütfen, sonra size. 

Uğur ÖZCAN: Sayın Başkan, değerli hazirun, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Şimdi geçen mecliste de 

bir konuşma oldu, bu mecliste de aynısı devam etti. Şimdi sürekli iktidara işte bir yoksulluk ve yokluktan 

bahsediyoruz. Ancak ben şunu sormak istiyorum. Sayın Başkan, şimdi siz de uzun yıllar kamuda görev aldınız. 

Burada da birçok kişi emekli de var, kamuda görev aldı. Bu iktidar bu kadar kötüyse AK Parti iktidarı döneminde 

bir kere bile maaş aksadı mı? Bunu burada halkımıza sorabiliriz. Veya emekli maaşı ödenmediği oldu mu bizim 

dönemimizde? Ancak yerele baktığımızda burada grevleri, burada işçilerin yaşadığı, kaç aydır maaş alamadığını 

hep beraber görüyoruz, basında yaşıyoruz. Şimdi biraz önce Ömer hocam üniversite öğrencilerinden bahsetti. Dedi 

ki, bu gençler kayıp. İşte lise bitti, ancak üniversite yıllarındaki insanları kayıp saydı. Ya zaten böyle bir zorunlu bir 

eğitim yok. İnsanlar bunu tercih etmiyor olabilir. Ama bu yaşayan insan, vatandaşlarımız burada farklı bir yerde 

değil. İnsanlar üniversite okumak kendi tercihleri, özgür, kendi özgür iradeleri. Daha sonrasında da Sayın Başkan, 

geçen mecliste gene bir konu geçmişti. Biz iktidar olarak gene üzerimize düşeni yaptık. Vahap Bey'in söylediği 

okulu ihaleye çıkardık. Ben orada bir taahhüt vermiştim. Dedik ki, dedim ki Temmuz ayında buraya başlanacak, 

Haziranın 19'unda onun EKAP’ta ihalesi var. Ancak kendisine pazar yerini sorduğumda siyaseten şöyle bir cevap 

verdi: “Ben belediye başkan yardımcısı mıyım yoksa bir bürokrat mıyım, başkan mıyım?” dedi. Herhalde böyle bir 

beklentisi var, ben onu algıladım siyaseten. Kendisi olsaydı belki bunu taahhüt edebilirdi. Teşekkür ediyorum.  

BAŞKAN: Teşekkür ederim. Sizin bir sözünüz vardı. Sanıyorum meclis üyelerimizle ilgili 

değerlendirmelerde… Vahap Bey söz vereceğim. Karabağlar Belediyemiz, çalışmalar, merkezi ve yerel 

yönetimlerle ilgili değerlendirmelerimizi yapmamız noktasında özgürlüğümüz var. Ancak kişisel süreçleri de 

burada bizi izleyenlerle ilgili ben bir kez daha hatırlatmak isterim. Zaten ilgililer cevaplarını verecektir. Özür 

diliyorum, buyurun lütfen. 

Cihan DEMİR: Sayın Başkan, sayın meclis, bir saatlik meclis toplantısının 15 dakikalık kısmını 

Karabağlar ilçesinin sorunlarını, 45 dakikalık kısmını da ölmüş siyasetçi, sanatçı ya da önemli insanların doğum 

günlerini, anma günlerini kutlamakla geçiriyoruz. Bizim meclisimizin yetkisi dışında kalan konulara da çok fazla 

giriyoruz. Genel siyaset, belki daha önce de söyledim, belki genel siyaset konuşulması gerekiyor ama bence bu 

kadar meclisin dışında olan konulara girilmesi çok yanlış. Bir yıldan fazladır meclisteyiz. Ben de kendimi burada 

sorumlu olarak tutuyorum. Biz bir yıldan fazla Karabağlar ilçesi için elle tutulur, gözle görülür hiçbir şey 

yapmadık. Yapmadık diyorum, yapmadınız demiyorum. Burada hep birlikte Karabağlar ilçesi için neler yapılabilir, 

biz bunları konuşalım. Yani ölen ölmüştür, biz geleceğe bakalım. Gelecekteki planlarımızı yapalım. Bundan 

sonraki süreçte Karabağlar ilçesi için neler yapalım, onları konuşalım. Teşekkürler. 

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum, buyurun lütfen Mehmet Bey, sonra sizin sözünüzü vereceğim. 

Abdulvahap BATİHAN: Sayın Başkan, sayın meclis, herkese iyi akşamlar diliyorum. Bugün 

konuşmamak için kendimi tutacağım dedim ama bir sataşmadan dolayı konuşmak zorunda kaldım. Şimdi Cihan 

arkadaşımız doğru söylüyor. Karabağlar’la ilgili konuşalım, doğru. E konuşalım da yani Suriyelilere sağlık ocağı 

yapacağınıza bir spor bakanlığı olarak bir gençlik merkezi de yapabilirdiniz. Ama bunu yapmıyorsunuz, bari bizim 

yaptığımıza biraz saygı duyun. Yani siz amatör spor kulüplerini bizden daha mı çok düşünüyorsunuz? Yapsaydınız 

da biz görseydik. Ama Suriyelilere her şeyi yapıyorsunuz maşallah. O mültecilerle ilgili de bir şey olsun. Uğur 

kardeşim de sataşacağım, sataşacağım sabahtan, dünden beri söylüyor bana, ben de merak ettim, neyi sataşacak 
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bana? Bu sataşmalar çok güzel, sataş. Ne güzel işte biz söyledik, okulu yapıyorlar, bak temeli atıyorlar. Teşekkür 

ederiz sizlere. Siz de bizim yaptıklarımıza teşekkür edin ama. Ama yok! Ama önümüzdeki mecliste sizin nasıl 

okulları bitirmediğinizi bizim pazar yerleriyle ilgili konuşuyorsunuz ya, önümüzdeki mecliste konuşacağız onu 

sizinle. Ben bu mecliste konuşmayacağım dedim, kimseye de sataşmayacağım dedim, oturacağım. Sayın Başkan, 

biz mi daha çok iş yapmışız Karabağlarda, onlar mı çok yapmış, önümüzdeki ay göreceğiz. Onlar bir şey 

yapmayacak, sadece belediyenin yaptıklarını eleştirecekler. Takdir yok, teşekkür yok. Belediye başkanı böyle 

yapmış, yok bunu yapmış, yok benzinlik açmış. Ne yapmış? Benzinliği kamuya açmış, başka bir yerlere vermemiş, 

peşkeş çekmemiş. Ama birileri o yolun açılmamasını bile istiyorlar. Çünkü o benzinlik zarar etsin, böyle mutlu 

olacaklar ki belki Karabağlar hayalleri olacak, belki Karabağlar Belediyesi'nde belediye başkanı hayalleri var. 

Benim öyle bir hayalim yok. Benim sizden bir beklentim de yok. Benim hiçbir koltuk talebim yok. Ama onların 

çok, 20 yıldır o koltuk talepleri var. O da hayal! Ben herkesin bayramını kutluyorum, herkese iyi akşamlar 

diliyorum.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum Mehmet Bey, buyurun lütfen. 

Mehmet TÜRKBAY: Sayın Başkanım, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, muhtar arkadaşlarımız var 

Fahrettin Altay, Osman Aksüner… Anca onları gördüm. Değerli misafirler, değerli bürokratlar, hepinizi saygıyla, 

sevgiyle selamlıyorum. Evet, şair diyor: "Haziran'da ölmek zor." Haziran ayında kayıplarımız var. Konuşmamın 

sonunda cevap vereceğim arkadaşıma. Orhan Kemal, nam-ı diğer Raşit Kamil Öğütçü, normal nüfustaki adı. 

Kitaplarını hepimiz okumuşuzdur. Haziran’da kaybettik, saygıyla anıyorum. "Görüşmecim yeşil soğan göndermiş, 

karanfil kokuyor cigaram. Hasretinden prangalar eskittim." Ahmet Arif’i de 1 Haziran ayında kaybettik. 3 Haziran 

1963, dünyaca ünlü şairimiz, gurur duyduğumuz şairimiz Nazım Hikmet. Konuşmamın sonunda bir dörtlük 

okurum onunla da ilgili. Evet, köy enstitülerinin kurucusu Tonguç’u kaybettik. Hocam bahsetti ama Haziran ayında 

en önemli şey Türkiye için, Türkiye Cumhuriyeti için Atatürk göremeden gitti. 29 Haziran 1939'da Hatay Millet 

Meclisi, oy birliğiyle Türkiye’ye ilhak kararı aldı. Hatay, 1939’da Türkiye sınırlarına katıldı. Bunları 

konuşmayalım mı? Konuşacağız bunları, tarihimizi, kültürümüzü hatırlatacağız yeni nesillere, kişilere. 

Televizyonlarda izliyoruz yarışma programlarını. Üzülüyorum, kahroluyorum. Üzülüyorum, kahroluyorum. 

Bunları bileceğiz. Bunlar bizim tarihimiz, kültürümüz, geleneğimiz. Köklerimize sahip çıkacağız, geleceğimizi 

daha iyi kurmak adına. Evet, ne diyordu Nazım Hikmet:  

 

Çok yorgunum, beni bekleme kaptan 

Seyir defterimi başkası yazsın 

Çınarlı kubbeli mavi bir liman 

Beni o limana çıkaramazsın 

 

1957’de yazmış bunu. Başka şiirleri var, onları germemek adına konuşmuyorum. Değerli arkadaşlarım, Savaş 

arkadaşımızın annesini kaybettik, başsağlığı diliyorum Akıncı ailesine. Önümüzdeki bayramın hepimize sağlık, 

sıhhat, afiyet getirmesini diliyorum. Hepimizin bayramını kutluyorum. Saygılar sunuyorum. Teşekkür ederim.  

BAŞKAN: Teşekkür ediyorum değerli meclis üyelerimiz. Bugünkü tüm görüş ve öneriler için teşekkür 

ediyorum. Fırat Bey, kısa tutacaksanız hemen, mümkünse bitirelim. Buyurun lütfen, kısa lütfen. 

Fırat EROĞLU: Sayın Başkan, hatırlatmak isterim, ben AK Parti Grup Başkan Vekiliyim. Meclisin dilek 

temenni bölümündeyiz. Bu yüzden de konuşmayla ilgili sürem de belli, söz hakkım da belli. Ha siz tabii kendinize 

göre kurallarınız olabilir ama hiç gerilmeyin, ben gerilmenizi istemiyorum. Karabağlar Belediye Başkanı olarak 

daha sakin olmanızı öneririm size, lütfen. Şimdi, Vahap Bey… 

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşma) 

Fırat EROĞLU: Mikrofonunuzu açarsanız kamuoyu da duysun, ondan. Şu an gitmiyordur sesiniz, ben 

yine size cevap vermiş olayım. Siz dediniz ki: Cevaplarımızı dinleyecek misiniz?  Hangi cevabı vereceksiniz 

bilmiyorum. Eğer mükerrer fatura var, istifa edeceğim diyorsanız, bekliyoruz Sayın Başkan. Eğer bunu 

yapacaksanız, bekliyoruz. Şimdi Vahap Bey… Vahap Bey işte birtakım konuşmalar yaptı, kendisine de cevap 

vermek istiyorum ki amacına ulaşsın. Burada hem size de destek oluyor, yalnız bırakmıyor, hem işte Belediye 

Başkan Yardımcısı olmak istiyormuş, önünü açalım. Ben de kendisine destek vermek istiyorum bu bağlamda. 

Şimdi, spor… 

BAŞKAN: Grup başkan vekili olarak ya da bir meclis üyesi olarak, biraz önce sizin de uyarılarınızda sık 

sık bahsettiğiniz gibi, çalışmalar, meclisle ilgili değerlendirmelerinizi paylaşacaksanız grubunuz adına da bunu 

iletiyorum sadece size değil, grubunuza da söylüyorum ki, ikinci söz hakkınızı aldığınızı bir kez daha belirterek 

diğer meclis üyelerimize, salonda bulunan değerli konuklarımıza ve ekranları başında izleyenlerimize duyduğumuz 

saygı ve sorumluluğumuz gereği sizi seve seve dinleyeceğiz. Kişisel olarak sataşmalara, çatışmalara, farklı 

cümlelere gireceksek, belediye meclisindeki görevimiz kişisel değildir. Lütfen onu dışarıda, kendi aranızda 

yapabilirsiniz. O yüzden bu uyarıyla beraber cümlelerinizi lütfen bitirin, biz de bu konuşulan konularla ilgili 
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değerlendirmelerimizi yapalım. Bayram öncesinde de hep birlikte güzel dileklerimizle meclisimizi tamamlayalım. 

Dolayısıyla sizin de bahsettiğiniz gibi, kim olduğumuzu, nerede olduğumuzu, hangi sıfatla konuştuğumuz 

noktasında da değerlendirmelerimizi kendimize de yaparsak çok mutlu oluruz. Teşekkürler.  

Fırat EROĞLU: Çok teşekkür ediyorum Sayın Başkan, çok sağ olun. Şimdi Vahap Bey ne dedi? İşte dedi 

spor tesisi yapın. Eğer tabii Vahap Bey söylemlerde bulunuyor, hani kendisini mahcup etmek istemiyorum ama biz 

defalarca kez size şu an söyleyelim. Biz, eğer Karabağların herhangi bir mülkiyetindeki alanı Spor Bakanlığımızın 

bütçesi, 2019 yılından beri bekleyen bir para vardı ve biz defalarca Muhittin Başkan zamanında da söyledik, size de 

söyledik, iletildi. Buyurun, bize alan verin, Bakanlık tesis yapmak istiyor. Ama gaye nedir? Ya biz şimdi onlara 

arsayı verirsek, e bunlar da şimdi zaten AK Parti hükümeti hemen hızlı bir şekilde yapar. E ne olur? Ondan sonra 

vatandaş, bizim yıllardır açamadığımız tesisler var, hiçbir iş yapmıyoruz belediye olarak. E şimdi AK Parti gelecek, 

bir senede spor tesisi yapacak, vatandaş kullanacak o zaman vatandaş diyecek ki; bunlar hiçbir şey yapmıyor, 

bunlar geldi bir senede yaptı diyecek. Bundan dolayı maalesef ki maalesef buna imkân sağlamıyorsunuz bizlere. 

Bakın İzmir için bir şans, Sayın Mehmet Muharrem KASAPOĞLU, eski Spor Bakanımız, şu an İzmir Milletvekili. 

Kendisi İzmir’de birçok bölgede tesisler yapılsın diye mücadeleler veriyor ve belediyelerden de gerçekten de iyi 

niyet çerçevesinde ya alan tahsis edin, tesis yapalım diyor ve kendisi bu kadar çok talebine rağmen hiçbir karşılık 

alamadı ve İzmirspor’a, yanılmıyorsam bir ödenek çıkartıldı, 24 milyon. Osman Kibar değil mi? Osman Kibar 

sahası yenilendi. 24 milyon lira ve 2 sene önce verildi bu para. 24 milyon TL’yi İzmir’in, Karabağlarımızın, güzide 

kulübü, hepimizin kulübü. Bakın siyaset de yapmıyoruz, hepimizin destek olması gerekiyor. Bu İzmirspor’dan kim 

çıktı? Metin Oktay çıktı. Metin Oktay’ı hepiniz biliyorsunuzdur. Türk futbolunun efsane ismidir. İzmirspor’dan 

çıktı. Biz kendi değerlerimize sahip çıkmamız gerekiyor. Bu bağlamda da Karabağ Belediyesi de imkânlarını bu 

doğrultuda kullanmasını istiyoruz. Yine ne yapıldı Karabağlar’a, Karabağlar’a ne yapıldı? Teşekkür edin diyor. Ya 

ben şu an ne için teşekkür edeyim düşünüyorum. Emekçi işçilerimizin maaşlarını ödemediğiniz için mi teşekkür 

edeyim size? Ya da bu meclisten Ocak ayında krediyi geçirdik, kredide net olarak defaten bir parçada ödeyin diye 

gündem maddesine yazmamıza rağmen işçilerin, emekçilerin kredi kullanılmasına rağmen haklarını ödemediniz, 

bunun için mi teşekkür edelim Vahap Bey? Sayın Emine Helil KINAY, bunun için mi teşekkür edelim? Ne için 

teşekkür edelim size? Hak etmek gerekiyor. Teşekkürler.  

BAŞKAN: Evet, teşekkür ediyorum. Vahap Bey bir cümle, sonra kapatacağım. Karşılıklı sataşmaya 

girmeden ve bundan sonra söz vermeyeceğimi belirtmek istiyorum. Bayram öncesi benim de söyleyeceklerim var, 

değil mi? Karşılıklı olarak sözlerimizi belirtelim. Buyurun lütfen. Çok kısa lütfen. 

 Abdulvahap BATİHAN: Sayın Başkan, yani bana söylemek istediği her şeyi söyleyebilir rencideden 

falan korkmuyoruz. Aslında rencide kendisi oldu. Çünkü onu yaptıracağım ben ona, o stadyumu yaptıracağım. 

Bakın, seyredin. Dört senede yaptıracağım ben ona. Bir de istifadan mistifadan çok meraklıysan eğer belediye 

meclis üyeliğini de yapamıyorsan git istifa et. Elini kolunu tutan da yok. Ben ama şunu söylüyorum: Eğer ben 

belediyede bir göreve gelirsem, ben bu meclisten istifa ederim. Siz getirseniz de ben istifa ederim. Bakın, ben bu 

kadar açık konuşuyorum. Öyle at boku şey izi, at boku kalsın bu tür kelimeleri bırakacak. Fırat Bey’in işi gücü algı, 

tek derdi milletvekili olmak, tek derdi milletvekili buradan fırlasın. Siyaseten acaba ben biraz daha yükselir miyim? 

Ama bu üslupla değil, bu dille değil. Hep iftira, hep şey, hep savcı oluyor sabah savcı, akşam hâkim oluyor, öğlen 

avukat oluyor. Artık ben de şaşırdım bu işe. Ben fazla polemiğe de girmeyeceğim onunla. Önümüzdeki ay zaten 

polemiğe çok gireceğiz onlarla. Uğur Bey’le de olsun yani, öbür arkadaşlarla. Ben herkese yine iyi akşamlar 

diliyorum.  

BAŞKAN: Evet, değerli meclis üyelerimiz, salonda bulunan değerli konuklarımız, ekranları başından bizi 

izleyen Karabağlar ailemiz ve sevgili dostlarımız. Karabağlar Belediyemizin Haziran ayı meclis oturumunda çeşitli 

kararlar aldık, değerlendirmeler yaptık, görüş ve eleştirileri de aldık. Bizler tabii demokrasiye de saygı duyarak, 

hatta bunu da fazlasıyla kullanarak tüm değerlendirmeleri buradan alıyoruz. Tabii ki bu sürecin içerisinde ben de 

birkaç not aldım. Atladığım bir şey varsa, bu ve bundan sonraki meclislerde de devam ederim. İzninizle, sizleri de 

yormadan, tabii ki sorular ve değerlendirmeler de olduğu için küçük küçük her zaman olduğu gibi bunların 

cevaplarını vermek gibi bir görevim ve sorumluluğum var. Hem bir belediye başkanı olarak hem de Karabağlar 

Belediyesi’ndeki tüm çalışma arkadaşlarımın ve emekçilerimizin yaptığı işlerin hakkını savunmak adına bir 

değerlendirme yapayım. Öncelikle çok teşekkür ediyorum bugünkü değerlendirmeler için. Şu bilgilendirmelerle 

başlayayım. Şahsi süreçlere girmeyeceğim. Ancak bir kez daha hatırlatmak isterim ki burada konuşulan tüm 

konularla ilgili zaman zaman kayıtlara geçsin ifadeleri kullanıldı. Buradaki konuşulan tüm konuların cevapları 

yaklaşık 14 aydır tüm meclislerimiz canlı olarak yayınlanıyor. Bilgileri, belgeleri var. Defalarca ve defalarca 

cevapları verildi. Ama görüyorum ki her seferinde tekrar hatırlatma gibi fırsatlarımız da doğuyor. Ben görevimiz 

gereği bu hatırlatmaları tekrar tekrar yapayım. Öncelikle tüm çalışmalar içerisinde, 5 Haziranla başlayayım. 

Mesleğim gereği, malum sık sık hatırlatılıyor. Ben de beni ve kim olduğumuzu, savunduğumuz değerleri, partimizi, 

politikalarımızı da bu hatırlatmalar içerisinde tekrar vurgulama noktasında, yaşamdan, doğadan, haktan, emekten 

yana, tüm canlıların emeğinden, hakkından yana bir mücadele sürecinde, bir çevre yüksek mühendisi olarak da 
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yıllardır çevre ve yaşamla ilgili hak savunuculuğu mücadelesinde bugün bulunduğum noktada da aynı istikrarla ve 

kararlılıkla devam ediyorum. Bunu en iyi zaten lütfen doğru bir şekilde araştırır, inceler, bakar ve okuduklarınızı da 

takip ederseniz görebilirsiniz. Bununla ilgili çalışmaların içerisinde, evet hepimiz çevreden, yaşamdan, doğadan 

bahsediyoruz. Sözler çok değerli, rakamlar çok değerli. Bu sözleri söylerken, bu vesileyle Kurban Bayramı’ndan 

bahsettik. Kurban Bayramı vesilesiyle Karabağlarda yıllardır kronik bir sorun haline gelen, hijyen ve sağlık 

koşulları olmayan, hem satıcılarımızın hem vatandaşlarımızın Kurban Bayramı sebebiyle kurban alım-satım ve 

kesim işlemi noktasında yaşadıkları sorunları da ortaya koyarak, bu yıl bizler bir düzenleme yaptık. Bu 

düzenlemeyi yaparken lütfen Fırat Bey buraları iyi dinleyelim sadece belediyemiz değil ilgili mevzuat kapsamında 

kaymakamlığımız, müftülüğümüz, tarım müdürlüğümüz, emniyet müdürlüğümüz ve ilgili diğer komisyonlarla 

beraber hem alanın belirlenmesi hem alandaki çalışmalar, hâlihazırda devam eden süreçlerde de elimizden gelen en 

iyi koşullarda, burada bu kapsamda hem resmî kurum görevlileri hem de bu sürece destek veren herkesle birlikte 

biz doğru koşullarda, doğru bir hizmeti Karabağlara kazandırmaya çalıştık. Ben buradan emek veren herkese 

teşekkür ediyorum. Bu hizmetten dolayı da gurur duyuyorum. Bu vesileyle beraber, ilgili alan tabii ki sizin 

bahsettiğiniz ağaçlandırılacak alana biz bir beton, yapılaşma ya da farklı bir süreç yapmış değiliz. Hatta tüm bunu 

gerçi en iyi sizler ve yönettiğiniz süreç biliyor ama son 20 yılda ülkedeki orman alanlarının %50’sinden fazlasının 

tahrip edildiği ve kaybolduğu, yapılan imar planı değişiklikleri, yapılaşma ve benzeriyle gittiği noktalardaki 

rakamlara bakarsanız sulak alanlar, korunması gereken alanlar, su kaynaklarımız, tarım alanlarının kaybı gibi gibi 

daha burada çok uzun, hani genel siyasetten bahsediyoruz ya, genel yönetim politikalarından bunların yerele 

etkisine bakarsanız, bugün yaşadığımız iklim krizi, su krizi, yerelde yaşadığımız sorunların temelinin de merkezden 

başlayarak yerele indiği noktasında, herhalde burada çevre dersini bizlere vermek yerine, o mücadelelerin 

içerisinde halen o mücadeleyi yürüten pek çok kişinin bu değerlendirmeyi yaptığını ortaya koymak lazım. Bunu 

uzun uzun konuşuruz, her zaman konuşuruz. Ama lütfen kayıtlarda, İzmir’in sorunları, Türkiye’nin sorunları, 

rakamlar ve değerlendirmelere baktığınızda, hem çevre ve halk mücadelelerinde hem de bilimsel tüm verilerde 

bunlar ortada var. İstediğiniz zaman bu kayıtları açıp izleyebilirsiniz. İstediğiniz zaman da hep birlikte bu konuyu 

uzmanlarıyla beraber değerlendirir, Karabağlar’da da kendi yerelimizde geçmişten bugüne yaşanan sorunlar ve 

problemlerin daha büyük sorunlara yol açmaması, halkımızın bu sorunlardan en az etkilenmesi, iklim değişikliği 

gibi, kuraklık gibi, toprak kaybı gibi, afetler gibi süreçlerden en az etkilenmesi için bu sorunlardan ders çıkarıp 

neler yapabilirizi hep beraber daha kapsamlı bir şekilde konuşuruz. Bahsedilen alan belediyemize ait, dolayısıyla 

bu alanda geçici olarak kurduğumuz ve kamu yararına, kamuya hizmet adına, Karabağlar halkına hizmet adına 

kurduğumuz bir tesistir. Yani bizler, kişi kendinden bilir işi, sizlerin bildiği anlayışla orman alanlarını kesip betona 

çevirmiyoruz, otel ruhsatları vermiyoruz mesela, yapılaşma izinleri vermiyoruz, kaybetmiyoruz. Bence bu 

değerlendirmeyi o kapsamda yapmak daha doğru olur. Bu vesileyle meclis üyelerimize teşekkür ediyorum. Bu 

alanda verdiğimiz hizmetle beraber, Karabağlar Belediyesi ilk defa doğru, güvenli, sağlıklı koşullarda kurban satış 

işlemini gerçekleştirmek için elinden geleni yapmıştır. Ve önümüzdeki günler içerisinde de vatandaşlarımızın hem 

dini vecibelerini yerine getirmesi ve bu süreçte de doğru bir şekilde sürecin yürümesi ile ilgili çalışmalarını tüm 

ekibiyle beraber bir kez daha tekrar ediyorum ilgili arkadaşlarımız, kayıtlara da geçiyor ama dinlesinler; kamunun, 

ilgili yönetmeliklerin ve mevzuatın karşılığında kaymakamlığımız, müftülüğümüz, tarım il müdürlüğümüz, 

belediyemiz, emniyet müdürlüğümüz yani tüm merkezi ve yerel idarenin ortak çalışmasıyla ki bunu da çok değerli 

buluyoruz Karabağlara hizmet adına çalışmalarımızı yürüteceğiz. Bu anlamdaki uyarılar çok değerli, bu vesileyle 

ben de hatırlatmış olayım. Özellikle kurban kesim yerleri ile ilgili belediyemiz tarafından da ilan edilen, izinli, 

yasal kesim alanlarında vatandaşlarımızın işlemlerini gerçekleştirmesi, bu anlamda sağlıklı ve doğru koşullarda 

hem dini vecibelerini hem de bunun hijyen koşullarını gerçekleştirmesi konusunda bir kez daha uyarıda bulunalım. 

Bu konuda belediyemiz de ilgili kurumlarla iş birliği içerisinde gerekli çalışmaları yürütecektir. Temizlik ve çöp 

konusunda, özellikle yaz sıcağında hissetmeye başladığımız bugünlerde, biz özellikle Kurban Bayramında 

vatandaşlarımızın da sorun yaşamaması adına tüm birimlerimizle beraber ilgili önlemlerimizi aldık, 

çalışmalarımıza devam ediyoruz. İzmir Büyükşehir Belediyemiz de emekçileriyle beraber el birliğiyle bu süreci 

çözecektir. Biz bu kapsamda, bütün çalışma arkadaşlarımızla ki Karabağlar Belediyesi sınırları içerisinde, kendi 

sorumluluk alanımızda da tüm önlemleri, süreçleri, ilaçlama ve benzeri çalışmaları yaptığımızı bir kez daha 

paylaşmak isterim. Vatandaşlarımız da bize bu konuda destek verir ve ilgili izinli alanlarda bu süreçleri yerine 

getirirlerse, biz bu süreci en sağlıklı şekilde yürüteceğiz. Dolayısıyla kurallara uymayan, çevre kirliliği ya da 

sağlıkla ilgili problemler yaratan kişiler, iş yerleri ya da kaçak kesim yerleriyle ilgili de denetimlerde tüm süreçleri 

yürüteceğimizi ve cezaları keseceğimizi buradan belirtmek isterim. Bunu söyleme fırsatı verdiğiniz için de teşekkür 

ediyorum. Dolayısıyla kamuya verilen bir hizmet, bir önceki meclisimizde de zaten bunun konuşmaları olmuştu 

vatandaşlarımızın yararına verilen bir hizmet, herhangi bir ticari kaygı gütmeden vatandaşlarımızın hem cebine, 

hem gönlüne, hem evine yarayan bir hizmet verme noktasında destek veren herkese çok teşekkür ediyorum. Biz 

önümüzdeki günlerde de ihtiyaç duyulan her yerde, ilgili kurumlarla iş birliği içerisinde bu çalışmalarımızı 

yürütmeye devam edeceğiz. Bu sizleri niye rahatsız etti özellikle, ben bunu anlamadım. Tabii ki ağaçlandırılacak 



 13 / 17 
 

alanlarda da, yeşil alanlarda da Karabağlarımızın da nefes alanlarını korumak adına bu mücadeleyi ve bu sözü daha 

sonraki çalışmalarda da aynı şekilde, bu mücadelenin içerisinde sizi de görmekle birlikte desteklediğinizi görmek 

isteriz. Yine konuşmalarımız içerisinde tabii notlar alıyorum bir taraftan da sizleri de sıkmak istemiyorum. Sık sık 

bu cevapları verdim ama hep şu cümleler geliyor konuşmaların içerisinde: Bir benzin istasyonudur lafı dolaşıyor, 

bu vesileyle bunun da paylaşımını yapayım. Sosyal medya hesaplarımızdan da paylaştık. Biz yeni bir benzin 

istasyonu inşa etmedik, yeni bir yatırım yapmadık. Dolayısıyla tüm meclis üyelerimizin hele ki Karabağlar Meclis 

Üyesi olarak bu sıralarda oturarak Karabağlar halkına hizmet etmek için mücadele veren, seçilen ve doğru bilgiyi 

aktarma görevi olan meclis üyelerimizin de bilmesi gerektiği gibi zaten Karabağlar Belediyesi'ne ait olan, 

belediyemizin %100 iştiraki, %100 iştiraki yani Karabağlar Belediyesi’ne ait olan şirketimiz uhdesindeki ve 

yaklaşık 30 yıldır ihale edilerek çeşitli şahıslara kiralanan, biz göreve geldiğimizde de boş olan, atıl durumda 

bulunan tesisi kamulaştırarak bir kez daha ifade ediyorum kamulaştırarak yani belediyemiz tarafından işletilmesini 

sağlayarak, aynı zamanda bir kadın istasyon, kadın istihdamına yönelik destek vererek, aynı zamanda kendi 

enerjisini üreten, dolayısıyla o bölgede Uğur Mumcu Parkımızın da enerjisini üretecek şekilde kapasitesiyle çalışan 

bir “yeşil istasyon” olarak kamudan yana, kamu yararına bir tesis olarak sunma noktasında, olmanın bir ilki 

yaratmanın gururunu yaşıyorum bir belediye başkanı olarak. Dolayısıyla şahıslara kiraya vermediğimiz, kişilere 

hizmet etmeyen, Karabağlar halkının tamamına hizmet eden bir tesis. Fırat Bey, sizi her seferinde niye bu kadar 

rahatsız ediyor ben bunu anlayabilmiş değilim. Evet, belediyemize, Karabağlar halkına hizmet eden bir tesis ve şu 

anda gerçekten tüm süreçleriyle beraber, yasal izinleriyle beraber, olması gerektiği gibi hatta tekrar altını çizeyim, 

gerçi sizin bu konuda bazı rahatsızlıklarınız var kadınlar, gençler, çocuklar için ne yapsak fazlalık olarak 

görüyorsunuz. Orada da istihdam yarattığımız, tırnak içerisinde sizin “fazlalık” olarak gördüğünüz ama bizim 

Karabağların gençleri ve kadınlarına, Karabağların duruşuna ve geleceğine bir adım olarak gördüğümüz, kadın ve 

enerji dostu istasyonumuzda tüm Karabağlar halkımıza da hayırlı olmasını diliyorum. Bu vesileyle de bunu 

paylaşma fırsatı verdiğiniz için teşekkür ediyorum. Karabağlar halkımızı da, belediyemiz tarafından işletilen, 

Türkiye’de bir ilk olan neler yaptık diyoruz ya, kayıtları hep karıştırıyoruz geçen meclislerde bunun 

bilgilendirmelerini yaptık, hatırlarsınız soru önergesi verdiniz, biz cevaplarını verdik. Biz cevap vermekten 

bıkmadık ama siz okumayıp her seferinde aynı soruları soruyorsunuz. Bir kez daha hatırlatalım. Hizmeti açtık, 

değerli dostlar, Karabağlılar. Daha da yeni tesisleri hizmete açma noktasında teşekkür ediyoruz. Tabii ki aynı 

zamanda belediyemize gelir getirecek, dolayısıyla getirdiği gelirin yine belediyemiz hizmetlerinde kullanılacağı ve 

bunun da tüm denetimlerle, kamu denetimine açık olduğu bir sürecin içerisinde bir kez daha söylüyorum ticari 

kaygılarla değil, kâr elde eden ama Karabağlar halkına yönelik bir kâr elde eden tesistir. Kamucu bir belediyecilik 

anlayışı yapmaktan gurur duyuyorum. Tabii buna istinaden gençlik merkezimizden bahsettik. Çok haklısınız, bir 

yılda en büyük içimdeki sızılardan bir tanesi budur. Ama o bilgiyi de düzelteyim. Geçen dönem de meclis 

üyesiydiniz ama tekrar tekrar hatırlatma fırsatı buluyorum. %71 seviyesinde aldık inşaatı, %90 değil. Ki siz bir 

inşaat mühendisisiniz, bu konuda bence biraz çalışmaları değerlendirmek iyi olur. %71 seviyesinde aldığımız inşaat 

şu an %95 seviyesinin üzerinde. Evet, tamamlanmak üzere biz de tamamlamak için elimizden geleni yapıyoruz. 

Detaylara girmeyeceğim, Serkan Bey de bilgi verdi. İnşaat mühendisleri olarak karşılıklı zaten hak ediş, inşaat 

maliyetleri ki siz de yaptığınız sektörde bence benden daha iyi biliyorsunuz bu maliyetleri. Kaldı ki sizlerin yaptığı 

kişisel sataşmalara girmeyelim ama inşaat sektörünü, maliyetleri, ekonomi ile ilgili genel gerçekleri konuşmadan 

yerelimize de dönemiyoruz, Sayın Meclis Üyeleri. Hep bu konuşmalar geliyor ama tabii ki ekonomiyi, inşaat 

maliyetlerini konuşmadan benim 2020 yılında temeli atıldığında yaklaşık 80 milyon bedelle ihaleye çıkan, ancak 

yapım süresi içerisinde şu anki yaklaşık maliyeti yaklaşık 400 milyona ulaşmış olan ve evet kamu kaynağı olarak 

çok ciddi bir miktarda hep söylediğim gibi 80 ile 400 arasındaki farkı biliyorsunuz hepiniz, değil mi? Özellikle siz, 

inşaat sektöründesiniz, çok daha iyi bilirsiniz. Dolayısıyla kaç tane böyle tesis yapabilirdik ekonomi iyi 

yönetilseydi. Yani merkezi hükümetin politikaları doğru olsaydı, dolayısıyla biz de yerelde bütçemizi ona göre 

harcasaydık bunu hep beraber konuşabiliriz. Çok uzatmayayım, bir hatırlatmayı daha yapmak isterim. Amatör 

kulüplerimiz bizim için çok değerli. Spor bizim için çok değerli. Gençler bizim için çok değerli. Bunu bu mecliste 

inkâr edecek kimse var mıdır? Tabii ki değil. Ama yasa, yönetmelik ve mevzuatlarımızı hatırlatırken şununla da 

gurur duyuyorum. Bizden önceki dönemde çalışması başlamış olan ama aslında baktığımızda bir ilçe belediyesinin 

yetki ve sorumluluğunu çok aşan ve aslında onun üzerinde bir sorumluluk alarak inşaatına başlayan bir tesisten 

bahsediyoruz. Neden? Çünkü Gençlik ve Spor Bakanlığımız var bizim. Gençlik ve Spor Bakanlığımızın temel 

görevi nedir değerli arkadaşlar? Merkezi hükümetin aldığı kararlar ve politikalarla beraber yerelde spor tesisleri 

açmak, gençlikle ilgili çalışmalar yapmak, spora katkı vermek, gelişmesini sağlamak değil mi? Kanun ve 

yönetmeliği açarsak zaten hepimiz bunu okuyoruz. Dolayısıyla bununla ilgili yerel kuruluşları da var. Gençlik ve 

Spor İl Müdürlüklerimiz, İlçe Müdürlüklerimiz gibi. Aslında bu tesisleri yapma görevi belediyenin temel görevi 

değil. Belediye mevzuatımızda ki lütfen bunu da meclis üyelerimiz tekrar tekrar okurlarsa konuklarımız karşısında 

bu cümleyi söylemekten tabii ki hoşlanmıyorum ancak bilgilendirmeleri doğru yapmak gerekir. Belediyelerimizin 

görevi spor faaliyetlerine katkı sağlamaktır, destek vermektir. Yanlışsam lütfen düzeltin. Biz o destekler 
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kapsamında o destek hiç gelmediği için Karabağlar’a şu soruyu sormak istiyorum. Gençlik ve Spor Bakanlığımız 

kaç tane tesis yapmış Karabağlar’da? Karabağlar Belediyesi bünyesinde, 500.000 nüfusu olan, yani yaklaşık 40’a 

yakın ilden daha büyük bir nüfusu olan, İzmir’in en büyük metropolü olan, genç nüfusu, göçü, işsizliği, 

bağımlılıkla ilgili sorunları rakamlara baktığınızda çok yüksek olan bir ilçede temel görevini ne kadar yerine 

getirmiş? Bu soruların cevaplarını da alalım hep beraber. O kadar yerine getirmemiş ki ilçe belediyesi, neredeyse 

bakanlık sorumluluğunda yapılması gereken bir tesisi yapma yükümlülüğünü almış. Bu noktada da destek veren 

herkese teşekkür ediyoruz. Biz evet, o tesisi açacağız. Bu tesis kapsamında biraz önce söylediğim gibi merkezi 

idareler ve yerel idareler bir bütündür. Ve biz yaptık dediğiniz noktada Sayın Meclis Üyem, siz yapmadınız. İlgili 

bakanlık okullarla ilgili cümlenizde de ilgili bakanlık, sorumluluğu gereği vatandaşlarımızdan aldığı vergiler 

gereği, okullar, spor alanları, hastaneler, sağlık ocakları yapmak durumunda. Çünkü onu yaparken bir parti kendi 

cebinden vermiyor. Hepimizden çıkan vergilerle biz onu ödüyoruz ve o hizmeti almak zorundayız. Aynı 

belediyelerde olduğu gibi. Vatandaşlarımızdan alınan vergiler, belediye hizmeti olarak nasıl merkezi idare olan 

İller Bankası, Çevre Şehircilik Bakanlığı'nın belediyelere ayırdığı ödeneklerle dönmesi gerekiyorsa, ama ne yazık 

ki yine merkezi idarenin politikaları gereği, vergi yüzsüzlerinin vergileri affedilirken, bu korkunç, artık cinnet 

haline gelen enflasyon ortamında, devletin devlete borcunun çok yüksek faizlerle alındığı, kesildiği bir noktada 

herhalde bu değerlendirmeleri daha önce de pek çok kez anlattık, bir kez daha anlatmış olayım. Dolayısıyla bu 

mecliste yereli konuşalım derken, merkezi konuşmadan yereli konuşamıyoruz. Çünkü hepsinin bir bağlantısı var, 

biz zaten yereli konuşuyoruz. Bu hizmetlerde nerede eksik kaldık, onu konuşuyoruz, kendi eksiğimizi 

konuşuyoruz. O yüzden gelir kaynaklarımızı arttırmak için bir benzin istasyonunu kamu hizmetine sunarak oradan 

da gelir elde etmek, o geliri de yine kamudan yana kullanma noktasında, hatta hizmetlerimizle ilgili her kuruşu 

hesaplama noktasında bunu şeffaf olarak paylaşma noktasında tüm süreçleri yürütüyoruz. Okullarla ilgili 

değerlendirmeler, sağlık ocakları ile ilgili değerlendirmeler, hepsini yapacağız. Yine bu kapsamda çokça 

konuşuluyor bir mükerrer faturadır, bir denetim raporudur konuşması gidiyor. Yine daha önceki mecliste de bir 

faaliyet raporu sundum. Kaldı ki çok özür diliyorum değerli meclis üyeleri, kimsenin şahsi olarak algılamasını 

istemem. Eğer Fırat Bey bir meclis üyesi olarak bu konuşmayı yapıyorsa, farklı cümleler kuracağım, ancak bir parti 

grubu adına yapıyorsa, tüm meclis üyelerimizin bu mecliste defalarca yapılan ve kayıt altında olan sunumlarımızı 

yaptığımız, faaliyetlerimizi paylaştığımız, dolayısıyla kayıtlı, bilgili, belgeli olan tüm çalışmalarla ilgili onları da 

görmedik de yapmadık da gibi cümleler varsa, bilgisiyle belgesiyle ortasını koymak isterim. Bu konudaki 

değerlendirmeyi, siz grubunuz zaten yapacaksınızdır. Bu değerlendirmelerin içerisinde mükerrer faturada, mükerrer 

fatura… Çocuk şenliklerimiz kapsamında daha önceki meclislerimizde cevaplarını verdiğimiz, ama ben hep 

cevaplarını veririm, ben hiç yorulmam. İki tane fatura, göstereyim ki aslında denetleme kurulundaydınız, oradaki 

arkadaşlarımıza da ısrarla bunu söyledik. Bilgileri, belgeleri doğru incelemek, doğru bilgi almak, bir eksiklik ve 

yanlışlık varsa bununla ilgili değerlendirmeyi de paylaşmak, tüm meclis üyelerimizin görevi. Bu kapsamda sizin 

okurken inceleyemediğiniz ya da görmediğiniz iki müdürlüğümüz tarafından iki ayrı işlem.  

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar) 

BAŞKAN: Sözümü bitiririm, sözümü bitireyim, siz zaten cümlelerinizi söylersiniz. Fırat Bey, siz niye 

rahatsız oluyorsunuz? Ben cevap veriyorum. Fırat Bey konuşmak için ben meclis başkanıyım ben cevap veriyorum 

Fırat Bey. 

Fırat EROĞLU: Sayın Başkan mükerrer fatura varsa, bana soru sordunuz şuan. Mükerrer fatura varsa 

istifa edecek misiniz? Buna cevap verin. Çıkarttığınız faturalar belli, bende fatura var. Göstereyim size, mükerrer 

fatura var. İstifa edecek misiniz Sayın Başkan?  

BAŞKAN: Fırat Bey buradaki herkes duyma kapasitesine sahiptir.  

Fırat EROĞLU Sayın Başkan Karabağlar Belediye Başkanı'na yakışır bir şekilde davranacak mısınız? 

BAŞKAN: Fırat Bey,  

Fırat EROĞLU İstifa edecek misiniz Sayın Başkan? 

BAŞKAN: Fırat Bey!  

Fırat EROĞLU Sakin olun, Sayın Başkan.  

BAŞKAN: Çocuğuma da bazen böyle yapıyorum, duymuyor çünkü. Görüyorsunuz değil mi? 

Fırat EROĞLU Sayın Başkan sakin olun bakın, bir gülüyorsunuz, bir bağırıyorsunuz, bir vuruyorsunuz, 

sakin olun.  

BAŞKAN: Değerli meclis üyelerimiz, bir mecliste, meclis üyelerimiz konuşma süresini bilmiyorsa, 

sürecini bilmiyorsa, ben ısrarla biraz önce değerli meclis üyemiz de söyledi, 15 dakikada meclisimizi bitirip görüş 

ve önerilerde konuşuyorsak, benim belediye başkanı olarak kamuoyunu doğru bilgilendirme hakkım var. Sizler de 

bilgi ve belgenizi paylaşırsınız, burada hiç sıkıntı yok. Ama lütfen okuduğunuzu doğru anlamak, kayıtları tekrar 

tekrar izlemek noktasında bizlerden de bilgi alın ki, eksiğimiz varsa tamamlarız. Çok uzatmayacağım, değerli 

meclis üyelerimiz, süremiz de ilerliyor. İki tane fatura ki bunun açıklamaları yapıldı, daha da yapılacaktır. İlgili 

süreçler her zaman yürütülüyor. Bu kapsamda iki ayrı müdürlüğümüz tarafından yapılan iki ayrı organizasyon ki 
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hatırlarsınız, bir önceki meclisimizde aşure organizasyonunu anlattık, konser sayılarını anlattık, öğretmenler günü 

yemeğini anlattık, porsiyonumuza kadar konuştuk. Lütfen kayıtları izleyin. O kapsamda bu faturalardaki bahsedilen 

süreçlerle ilgili yapılan işlemler, iki ayrı müdürlüğümüz tarafından organizasyonlarda yapılan işlemlerdir. Yapılan 

sürecin içerisinde 22.000 liralık bir tutarla ilgili aynı işlemler tekrarlandığından ödeme gerçekleşmemiştir. 

Dolayısıyla faturada bir ödeme yapılmayıp, yapılmamış olup, bununla ilgili bilgiler, belgeler her şey ortadadır. 

Denetim komisyonuna da sunulmuştur. Ama demek ki orada bir aksaklık var ki, ben bunu tekrar tekrar, iki ayrı 

şartname, iki ayrı işlem, hangi işlemin neler olduğuyla ilgili bakın, tek var. Bunu zaten isteyenler, herkes 

paylaşırlar. Ama cümleleri söylerken, artık zamanımızı da doğru değerlendirelim. Şimdi diğer konulara gelelim. 

Tabii ki burada bahsedilen ve kurumumuz tarafından yapılan tüm değerlendirmelerle 22.000 liralık bedelin 

düşülerek mükerrer ödeme yapılmadığı, iki ayrı müdürlük tarafından yapılan işlemlerde de tek denetlemelerin 

yapıldığı bir noktada biz bütün bunların hesabını, kitabını, bilgisini sunuyoruz. Teşekkür ediyorum, eksiğimiz varsa 

tamamlarız. Dolayısıyla bu kapsamda bir kez daha paylaştım, daha sonra isteyenlere özelden de paylaşırım. Ama 

tabii şunu da konuşalım değil mi? Mükerrer fatura, mükerrer fatura, çocuk şenlikleri, sokak şenlikleri fazlalık, sizin 

fazlalık olarak gördüğünüz ve burada da hiçbir şey görmedik dediniz. Çünkü sokağa inemediğiniz için, bizler gibi 

keşke o etkinliklere gelseniz, neler yapılmış, hangi aşure nerede yapılmış, hangi konserde kaç sahne organizasyonu 

varmış, hep beraber görelim. Eksiğimiz varsa, lütfen iletin, biz bunları düzeltelim. Bundan yana hiç sıkıntımız yok. 

Ama Aliağa Belediyesi'nde denetim raporu oldu değil mi? Fındık, fıstık, 2,5 milyon, çikolata 3,6 milyon… Basına 

yansıdı, bilemiyorum onu sizler değerlendirirsiniz. Çok uzağa gitmeyelim, 12 Mayıs Giresun Belediye Meclisine 

2,5 milyonluk topkek almış, biz de merak ediyoruz, bunu da böyle koymuş olayım, zaten isteyen herkes 

değerlendirir. Yine devam ediyorum, çok konumuz var. Ama hep ticaret, hep ticaret… Karabağların Karabağlar 

Belediyesi'nin kesilen tüm kesintilere rağmen ki geçen mecliste bunun raporlarını verdim, her mecliste bütçemizle 

ilgili çalışmaları veriyorum. Bu değerlendirmelerle ilgili rakam rakam, kuruş kuruş hesabını yaptığımız ve 

Karabağlar halkına hizmet ettiğimiz bir noktada, bahsettiğiniz mükerrer faturalarla ilgili bakın açıklaması da 

varken, lütfen aynı hassasiyeti, aynı duyarlılığı bu topkek, çikolata, şeker vesaire için de yaparsınız hep beraber 

kamunun hakkını koruruz, kamu her yerde kamu oradaki vergi de bizim cebimizden, sizin verginizden çıkıyor Fırat 

Bey. O anlamda değerlendirmeyi paylaşmış olayım. Burada özellikle gençlerle ilgili sözler söylendi. Üzülerek 

karşıladığım bir konu var. Bu arada bir kez daha hatırlatmak isterim Gençlik ve Spor Merkezimizin açılışını 

gerçekleştireceğiz. Amatör kulüplerimizle de Karabağlar’a hizmet etmesi noktasında ki amatör kulüplerimizle ilgili 

süreç de bakanlığımızın aslında sorumluluğundadır ama olsun, biz de destek noktasında üstümüze düşeni fazlasıyla 

yapacağız. Çünkü sizler de bu sorumluluğa ortaksınız meclis üyesi olarak. Dolayısıyla bakanlıklarımızın merkezi 

politikalarla yatırım programlarında yer vermediği süreçlerle ilgili desteklerinizi istiyoruz. Bir düzeltmeyi daha 

yapayım. Burada bahsettiğim tüm konuşmalarda bakın, 14 aydır belediye başkanlığı dönemimle beraber 

Bakanlıklarla ilgili kurumlarla, Bakanlıkların taşradaki teşkilatlarıyla, Kaymakamlığımızın ilgili birimleriyle, 

kurban kesim yeri örneğinde olduğu gibi diğer çalışmalarda olduğu gibi, ortak çalışmaya devam ediyoruz. Ki bu 

niyetimizde de engellemek değil, tam tersine kamu yararına olan her çalışmaya katkı vermek var. Çünkü biraz önce 

meclisimize 15 dakika ara vererek yaptığımız ve 4. Etap İmar Planları ile ilgili süreçte okulların inşaatının 

aksamaması için oy birliğiyle geçirdiğimiz noktada da belediyemizin kullandığı bir insiyatif vardır. Okullarımızın 

inşaatının engellenmesi değil, tam tersine bu sürecin hızlanması için. Aynı şekilde Gençlik ve Spor Bakanımızla 

ilgili değerlendirmeniz için teşekkür ediyorum. Lütfen il müdürlüğümüz, ilçe müdürlüğümüzle de görüşürken 

sorunuz, çünkü biz kendileriyle görüşüyoruz, teşkilatlarla görüşüyoruz. Tam da sizin dediğiniz gibi, imar 

planlarında hizmet alanlarının ortaya çıkması için sadece spor alanları değil, okullar, sağlık tesisleri, emniyet 

müdürlüğü, jandarma gibi kamu kurumlarına hizmet alanları yaratabilmek için arkadaşlarımız ortak pek çok 

görüşme yapıyor. Ama sanıyorum, siz o kadar çok Emine Helil İNAY KINAY ile ilgileniyorsunuz ki bu 

çalışmaları gelip biraz dinleseniz, bizler de aktarsak, eksiğimiz varsa destek olsanız çok memnun oluruz ama bir 

türlü o aşamaya gelemiyoruz. Ama çalışmaları yaptıkça, kurban kesim yerinde olduğu gibi, bundan sonraki 

süreçlerde okul alanında olduğu gibi, meclisimiz gündemine gelecek mevzuat değişikliklerinde olduğu gibi bunları 

göreceksiniz. Pazar yeri ile ilgili cevap verme gereği duymuyorum, bin kez anlattık. Yine aynı şekilde. Kayıtları 

lütfen inceleyin, kayıtlar çok önemli, söylediğimiz her şeyin kaydı ve bilgisi var. Gençlikle ilgili çok sözler 

söyledik. Bir şeyi üzülerek dinledim, bunun değerlendirmesini ve yorumunu yapmayacağım çünkü benim 

savunduğum değerler, partimin savunduğu değerler, siyasetimizin savunduğu değerler ortadadır. Mülteciler gelip iş 

buluyor da, gençlerimiz iş beğenmiyor cümlesini ortaya bırakıyorum vatandaşlarımız değerlendirsinler. Şu konuda 

haklısınız, ara eleman yetiştirme noktasında sıkıntılarımız var. Neden? Çünkü meslek liseleri, teknik liseleri ara 

eleman yetiştirecek kurumları kaldırır okullarımızı imam hatiplere çevirirsek ihtiyacımız olan sanayideki ara 

eleman ihtiyacını karşılamak için eğitim politikalarını ortaya koymazsak, bu sıkıntıyı yaşarız. Bu da ortak 

sorunumuzdur. Nihayetinde bizim gençlerimizin, bizim çocuklarımızın işsizliğidir. Ama Cumhuriyet Halk 

Partisi'nin parti politikalarına baktığınızda ki biz merkezi hükümet olarak da iktidara geleceğimiz çalışmaları 

paylaşırken, yerelde bunun örneğini mobilya akademimizde, tekstil akademimizde, istihdam ofisimizle aslında iş 
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yaratma noktasındaki asıl sorumluluğumuz olmayan ama sürece destek verme noktasındaki çalışmalarımızla devam 

ediyoruz. O nedenle de gençlerimizin işsizliğinin sebebi… Ya da çok özür diliyorum, üniversiteye gitmemek bir 

tercih sebebidir, doğrudur. Ama neden gidemedikleri, barınma sorunları, eğitim sorunları, işsizlik sorunları, 

okullarla ilgili sorunları konuşmadan sadece tercihe mi bıraktık bunu gençlere soralım, bence gençlik cevabını 

sokakta veriyor, her yerde veriyor. Bence gençlerin sözünü daha çok dinleyin, o anlamda bunun cevabını gençler 

doğru şekilde vereceklerdir. Belediyemiz bünyesinde tüm emekçilerimizle ilgili, tüm çalışma arkadaşlarımızla ilgili 

yine cevaplarımız, bütçelerimiz ortadadır. Maaşlarımızla ilgili süreçler ortadadır. Asgari ücrete mahkûm edilen, 

asgari ücretin de ne olduğunu hatırlatmayayım değil mi? Kayıtlarda var. Belediyemiz bünyesinde de tüm 

emekçilerimizin, hani dediniz ya maaşlarda gecikme yaşanmış mı bizim hükümetimizde, biz sizi yok, o hükümet 

herkese hizmet etmek zorunda. Ama şunu da hatırlatayım, bu ülke, bu ülke emeklilere 4.000 liralık bayram 

ikramiyesini iki taksitte ödeyen hükümet gördü. 4.000 liralık... Yanlış mıymışım arkadaşlar? Düzeltin lütfen. 

Eksiğim varsa lütfen düzeltin. 

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar)  

BAŞKAN: Artık bilemem, artık bilemem, karşılıklı sataşmaya girmeyelim. Değerli arkadaşlar, sinirlenecek 

bir durum var mı? Konuşuyoruz, siz değerlendirmelerinizi yaparsınız, değil mi? Şimdi bu değerlendirmelerle ilgili 

son bir sözüm olsun, daha çok konuşuruz. Bayram öncesi... Evet, haklısınız, haklısınız, haklısınız, haklısınız, 

haklısınız, haklısınız.  

(Anlaşılmayan mikrofonsuz konuşmalar)  

BAŞKAN: Demokrasi, demokrasi eleştirileri dinleyebilmek, cevap verebilmek, karşılıklı saygıyla, sevgiyle 

beraber de tüm süreçlerde eksiğini de artısını da, eksisini de kabul edebilmektir. Bizler meclisimizdeki 

vatandaşlarımızdan gelen tüm enerjileri, eleştirileri burada dinliyor, sizlerin de aktardıkları ilgili cevaplarımızı 

veriyoruz. Sizler de her zaman bunu paylaşabilirsiniz. Ama bakın, bu tahammülsüzlük öyle bir noktaya gelmiş ki, 

demokrasi birbirine tahammül edebilmektir. Meclisler bunun içindir ve buradaki tüm meclis üyelerimizin temel 

görevi, Karabağlar için tüm bu eksiklikleri dile getirirken, burada merkezi ve yerel hükümetle ilgili ellerinden gelen 

katkıyı vermeleri, burada Karabağlar halkına tüm süreçlerde biz bu eksiklikleri şöyle giderdik, şu katkıyı verdik, 

burada şunu gördük diye tüm süreçleri söylemeleridir. Bunun için ben bir kez daha söylüyorum, Karabağların tüm 

ihtiyaçlarıyla ilgili, biz 58 mahallemizdeki her bir evin, her bir evin içindeki her bir acının, her bir tatlının 

paydaşıyız. Bununla ilgili belediyemiz yetki sorumluluğunda merkezi hükümet ve ilgili kurumlar ve diğer 

Bakanlıklar ve taşra teşkilatlarının sorumluluğunda, sivil toplum kuruluşlarının, dayanışma örgütlerinin 

sorumluluğunda ne varsa, el birliğiyle çözüm yaratmak için buradayız. 14 aydır da çözüm yaratmak için 

uğraşıyoruz, 14 aydır herkesle görüşüyoruz, görüşmeye çalışıyoruz. Bazı görüşme taleplerimize olumlu yanıt 

gelmiyor. O noktada da biz konuşmaya, görüşmeye, görüşlerimizi paylaşmaya devam edeceğiz. Ama insanları 

eleştirirken, Fırat Bey burayı iyi dinleyin, önce kendimizi eleştireceğiz, kendimizi bileceğiz. Değil mi? Hep beraber 

o yüzden de lütfen aynaya bakıp cümlelerimizi kuralım. Ve 4. Etap İmar Planlarıyla ilgili eksik kalmasın, 

kayıtlarda soru vardı, daha uzun dönemler konuşuruz, bayram öncesi çok uzatmayacağız. Bir de aslında 8.30'da 

başlayacak bir oyunumuz var. Şeyh Bedrettin Destanı. Neyi anlattığı, kimi anlattığı çok önemlidir, neyin 

mücadelesinin olduğu. Buradan herkesi de oraya davet edelim, kültür merkezimizde, Yıldız Kenter Kültür 

Merkezimizde. Ama dava açma noktasında, belediyemiz personeli ile ilgili bir dava söz konusu değildir. 

TMMOB'a bağlı odalarımız ve şahıslar tarafından açılan davalar vardır. Ama tabii ki TMMOB yasası kapsamında, 

tüm mühendis, mimar ve şehir plancılarının ilgili üyelerine oda olma zorunluluğu vardır. Sanıyorum, siz de inşaat 

mühendisi olarak zaten yasa ve yönetmeliklere uygun çalıştığınız için bu zorunlulukları biliyorsunuzdur. O 

sorunuzun cevabının ne anlama geldiğini hepimiz biliyoruz, önümüzdeki mecliste tartışırız. Son sözüm, değerli 

dostlar, Haziran ayı hepimiz için önemli. Kurban Bayramı'nda herkesin aileleriyle, sevdikleriyle bir arada olacağı, 

eksiklikleri, yoksunlukları hissedecekleri, az hissedecekleri, bir daha hiç yaşamayacakları bir bayram olmasını 

diliyorum. Bu ülkede bayram koşullarında bahsedildi sıkıntılarımız var. Bizler, elimizden geldiği kadar sosyal 

desteklerimizle, çalışmalarımızla bu süreçte bir karıncanın yangına ağzıyla su taşıması gibi destek vermeye 

çalışıyoruz. Ama bu kapsamda da hep birlikte bu dayanışmaya el veren herkesle beraber de daha iyi bayramlar da 

geçirebilmek ümidiyle diyorum. Babalar Gününü konuştuk, Gazi Mustafa Kemal Atatürk bu milletin babası. Onu 

anarak, onun nezdinde tüm babalarımızın, rahmete kavuşmuş tüm babalarımızın, kendini baba gibi hisseden, baba 

yüreğiyle sarmalayan herkesin Babalar Gününü kutluyorum. Ve bu kapsamda, sözlerimizle beraber, meclis üyemiz 

Savaş AKINCI annesini kaybetti. Kendisine, ailesine başsağlığı diliyoruz, sabırlar diliyoruz. Ve bir taraftan da son 

sözüm, herkes çocuğuyla, çoluğuyla bayramı geçirmek, Babalar Günü'nü kutlamak ister, mutlu olmak ister 

ailesiyle. Biz de ailelerin mutlu olması için çabalıyoruz. İzninizle bir sözü söyleyeceğim. Benim de çok sevdiğim 

bir vatan şairidir. Hatta vatan haini demişlerdir, vatan hainliğine devam edeceğim dedi. Biz de benzer sözleri 

tekrarladık. 3 Haziran, Nazım Hikmet'in yıldönümü, vatan şairinin yıldönümü ve bu sürecin içerisinde onun bir 

sözü var: 
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Yok öyle umutları yitirip karanlıkta savrulmak 

Unutma, aynı gökyüzü altında bir direniştir yaşamak 

Biraz daha sabır, biraz daha inat 

Kapının arkasında bekleyen ölüm değil, hayat 

 

Ekrem İMAMOĞLU'na, belediye başkanlarımıza, bugün doğum günü, mutlu yıllar diliyoruz. Bugün cezaevinde 

olan, haksız hukuksuz yargılanan herkese hakkın, hukukun, adaletin geleceği günler diliyoruz. Teşekkür ediyorum.  

Fırat EROĞLU: Sayın Başkan az önce Aliağa’dan bahsettiniz. İMAMOĞLU’nun aldığı baklavalardan 

bahsedin. Baklava almış, Muş'tan 80 milyon liralık baklava almış. Ondan bahsedin.  

BAŞKAN: Meclisimize katılmayan meclis üyelerimiz Elvin SÖNMEZ GÜLER, Savaş AKINCI, Zafer 

Levent YILDIR'ın mazeretlerinin kabulü hususunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? (Eller kalkar) 

Etmeyenler? (El kalkmaz) Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Meclisimiz sona ermiştir. Nazım Hikmet'i anmak için 

Şeyh Bedrettin Destanı'yla bir direniş destanıyla Yıldız Kenter Kültür Merkezi’mizde olacağız. Temmuz ayında 

görüşmek üzere, teşekkür ediyorum. 

 

 

Emine Helil İNAY KINAY Ezgi AKTAŞ Kadir DALGIÇ Serap EYCE 

BAŞKAN KATİP KATİP KATİP 
 


